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TOPLANTI TUTANAĞI
(HERKESE AÇIK oTURUM)

5393 Sayılı Belediye Yasısının 2O.maddesi uyarınca MAYIS 2024 Olığan Meclis Toplantısı
02.05,2021 tarihinde iki oturum halinde toplanmıştır. 02.05.2024 tarihli Meclis Toplantısında
tüm Belediye Meclis Üyelerinin hazır bulundukları görülmüştür.

2024 MAYIS AYl oLAĞAN MECLİSİ

BİROL ARSLAN: Çok değerli meclis üyeleri, bizleri Kepez Belediyesi sosyal medya

hesaplarından ve televizyonları başında canlı yayında izleyen kıymetli hemşerilerim, değerli

bürokratlarımız ve basınımızın siz güzide temsilcileri sizleri saygı ile sevgi ile selamlıyorum, Nisan

ayında hem yeni döneme başlamanın gururunu hem de Ulusal Egemenliğin özgürlük, eşitlik ve

adaletle bütünleştiği 23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramımızı hep birlikte kutladık.

Değerli meclis üyeleri Belediye Başkan Yardımcımız, bürokat Belediye Başkan Yardımcımız

Sayın Mehmet YAVAŞ'ı atadım. Bu noktada sizleri bilgilendirmek istedim. Belediyemiz düa önce

Destek Hizmetleri Müdürlüğü görevini gerçekleştirmekteydi Belediye Başkan Yardımcımız
Mehmet Bey. sizi böyle alabilir miyiz lütfen. Destek Hizmetleri Müdürü olarak görev yapmaktaydı

ve 657 sayıh Devlet Memurları kanununun 76'ncı maddesi ve 5393 sayılı Belediye Kanununun

49'uncu maddesi. ikinci llkrası gereği |6.04.2024 tarihinden itibaren Belediye Başkan Yardımcısı
olarak ataması yapılarak göreve başlanmıştlr. Mehmet Bey' ve belediyemize hayırlı olsun.

Yapacağı çalışmalarda kendisine başanlar diliyoruz ben ve meclis üyesi arkadaşlarım. Teşekkür

ediyoruz Mehmet Bey, hayırlı olsun. Tabi Mehmet Bey Destek Hizmetleri Müdürlüğünden

Belediye Başkan Yardımcısı kadrosuna geçince Destek Hizmetleri Müdürlüğüne de Sayın Ali
DALAKLI Bey kardeşimizi görevlendirdim. Buyurun Ali Bey kardeşim. Tabi şef kadrosunda görev

yapan Ali DALAKLI 657 sayılı Devlet Memurları Kanununu 86'ıncı maddesine istinaden

|6.04.2024 tarihinde Destek Hizmetleri Müdür Vekili olarak görevlendirilmesi yapılarak görevine

başlamışır. Ben ve meclis üyesi arkadaşlarınr Ali Bey'e de hayırlı olsun, belediyemize hayırlı olsun

ve yapacağı çalışmalarda hepimiz size başarılar diliyoruz Ali Bey. Ali Bey teşekltür ederim,

bulurun lütfen. Değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu belediyecilikte tam kırk sekiz yılını
tamamlamlş bir duayeni Kepez'de misafir ettik. Büyükçekmece Belediye Başkanı değerli büyüğüm
Sayın Hasan AKGtIN Başkanımız belediyemize ziyarette bulundu ve beldemizde bir sahil bandında

güzel bir otel açılı erçekleştirdik, Mona Lisa
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turizmine ve istihdam sorununa elbette her açılan işletme istihdam yarattlğı için istihdam sorununa

bir çözüm olarak varlar. Ben de buradan bir oteli daha Kepez'e kazandırdığı için mutluyum. Bunu
da sizlerle paylaşmak istedim. Evet, 2024 yıIı Mayıs ayı olağan meclis toplantlmız açıyorum. 2024

yıh Nisan ayı olağan meclis toplantısı tutanaklan e-posta ile sizlere iletildi. Tutanaklarda herhangi

bir maddi ya da herhangi bir hata var mı? Eğer yoksa okundu olarak tutanaklan kabul edelim mi?

Ak Pa(i Grubu?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Edelim.

BiRoL ARLSAN: Evet, CHP Grubu?

NEJDET UÇAR: Kabul edelim.

BİROL ARSLAN: o halde oylamaya geçiyorum. Tutanakların okundu olarak kabulünü oylannıza
sunuyorum. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmişlir. Evet gündemimize geçiyoruz,

gündemimizi okumak üzere Katip Üyemiz Sayın Davut YALÇIN. Buyurun Davut Bey.

DAVUT YALÇIN: Gündem;

BİROL ARSLAN: Evet, teşekkür ediyorum. Bugün fazlasıyla önergemiz vaı. Yirmi üç adet

önergemiz var. başlıyoruz, önerge bir, buyurun Duygu Hanım.

DUYGU ÜNAL: Önerge bir, Çanakkate İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi,

Ada: 455, Parsel: 2, kayıth taşınmaz üzerinde l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği
yapılmıştır. Kepez Belediye Meclisinin O4.|0.2023 iaih ve 2023189 sayılı karan ile İmaı

Komisyonu'na havale edilmiştir. 0l .|| .2023 tarih ve 2023/105 sayılı komisyon kararı ile plan

notları ve yapılaşma koşulları hususunda incelemesi devam ettiğinden komisyonda kalmasına oy

birliği ile karar verilmiştir. Nazım İmar Plan Değişikliği dosyası 29.04.2024 tarihinde incelenerek

sonuçlanmış olup, konunun meclisimizce incelenerek, konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklil
ederiz. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Evet, önerge birin gtindeme alınmasını oylarınıza sunuyonım, kabul edenler?

Oy birliği ite kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Önerge iki.

DUYGU ÜNnL: Çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Müallesi, Ada: 455,

Parsel: 2, kayıtlı taşınmaz iizerinde l/1000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği yapılmıştır.

Kepez Belediye Meclisinin 04.10.2023 tarih ve 2023190 sayılı kararı ile İmar Komisyonu'na havale

edilmiştir. 0| .I| .2023 tarih ve 2023l l06 sayılı komisyon kararı ile plan notlan ve yapılaşma

koşulları hususunda incelemesi devam ettiğinden komisyonda kalmasına oy birliği ile karar

verilmiştir. Uygulama İmar Plan Değişikliği dosyası 29.04.2024 tarihinde incelenerek sonuçlanmış
olup. konunun meclisimizce incelenerek, konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklifederiz. Birol
ARSLAN, Belediye Başkanr
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| , 2023 Mali Yılı Kesin Hesabının görüşülmesi,
2. Çanakkale Belediyesi Sokak Hayvanları Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi Ortak Kullanım

Protokolü İmza Yetkisi hususunun görüşülmesi,
3. Belediyemiz Meclisi'nin 2024 Yılı Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi,
4. Kapanış.
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BİROL ARLSLAN: Evet önerge ikinin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum, kabul edenler?

Oy birliği ile kabul editmiştir, teşekkür ederim. Önerge üç.

DUYGU ÜNal: S3Ç3 sayılı Belediye Kanununun 20. maddesinde "Meclis görüşmeleri
görevlilerce tutanağa geçirilir, başkan ve k6tip üyeler tarafından imzalanır. Toplantılar, meclisin
karanyla sesli ve görüntülü cihazlarla da kaydedilebilir." denildiğinden Belediyemiz Meclisinin
gerçekleştirdiği toplantılann televizyon kanallanndan, İntemet kanallarından, sosyal medya

üzerinden canlı yayınlanması hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli kaıarın
alınmasını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Önerge üçün kabulünü oylarınıza srınuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile
kabul edilmişıir. teşekkiir ederim. Önerge dört.

DUYGU ÜNAL: Kepez Belediyesi sınırları içinde ve mücavir alanında bulunan ve bundan sonraki

yapılacak olan otobüs durakları, reklam panoları, billboardlar, led ışıklı reklam ekanları/tabelaları
vb. konularında. 10 (on) yıl süre ile kiraya vermek için Belediye Başkanı'na yetki verilmesi

hususunun Sayın Meclis Heyetince görüşülerek gerekli kaıarın alınmasını arz ve teklif ederim.

Birol ARSLAN, Belediye Başkanı.

BİROL ARSLAN: Sorunuz varsa sorabilirsiniz çünkü ona göre oylama yapacağız.

İsRAHİIvt YÜKSEL cÖ«unXİZ: Başkanım buradaki süre konusunda on yıl görev süremizi

aşan bir konu olduğu için.

BİROL ARSLAN: Hemen bilgi vereyim. Mehmet Bey sizi böyle alahm, Mehmet Bey de bizi
fazlasıyla bilgilendirsin. Arkadaşlar biz Belediye Encümeni olarak üç yıl ile yetkimiz var. Yani üç
yıla kadaı hiç meclise getirmeden bunu verebiliriz. Ama bu üç ile on arasındaki takdir meclisin.
Arkadaşlar en uzun olandan yazmışlar. Hatta ben de onu az önce sordum sizin gibi, Lütfen siz
cevaplayın, bana verdiğiniz cevabı arkadaşlara da verin.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Bunu tabi ki ihaleye çıkıyoruz zaten alkadaşlar, açık ihale. Türkiye'nin her

yerinden bu ihaleye dosya verilebiliyor. Yani ihale yapmadan değil, bilginiz olsun.

İnnarıİııl YÜKSEL ÇÖxoExİz: Başkanım size yetki verilmesi konusu ile ilgili bir tereddüt

yok. Sadece burada süre konusu bir de enflasyona göre mağduriyet yaşanmasın. Sizin Kepez'in

çıkarını koruyacağınızı düşünüyorum.

BİROL ARSLAN: Sevgili İbrahim kardeşim şöyle, ihale dosyasını Mali Hizmetler hazırlarken
görüşünüzü bildirin, siz kaç yıl diyorsanız ona göre çıkalım. Söyleyin aranızda hemen.

SAMET Öznı: Üç-dort yıl uygundur.

BİROL ARSLAN: Siz kendi aranızda karaı verin kaç yıl istiyorsanız.

İSRAHİN4 YÜKSEL CÖ«nrNİZ: Başkanım beş yıl sizin görev süreniz boyunca olsun.
\
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MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Orada görüşebiliriz, peki, tamam. Bu kaçtı, beş miydi?

DUYGU ÜNıLı Dtirt,

BİROL ARSLAN: Dört numaranın gündeme alınmasını oylarınrza sunuyonım, görüşülürken

seneyi aranızda belirleyin. Evet, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim.

önerge beş.

DUYGU ÜNAL: Kepez Belediyesi sınırları içinde yer alan Bankamatik (ATM) yerlerinin l0 (on)

yıl süre ile kiraya vermek için Belediye Başkanr'na yetki verilmesi hususunun Sayın Meclis
Heyetince görüşülerek gerekli karann alınmasını arz ve teklif ederim. Birol ARSLAN, Belediye
Başkanı.

BİROL ARSLAN: Aynı şey bunda da geçerli.

İBRAHİN{ yÜKsEL GÖKDENİZ: Aynı şartlarda bunu da kabul ederiz.

BİROL ARSLAN: Şey konuşuluıken, gündem, o önerge konuşulurken. Evet, önergenin gündeme

alınmasını oylarınıza sunuyorum, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Bizden önce kaç yıl
verilmişti bunlar? Biz yapmadık yani bunları, bizden önceki yönetimin şeyi. Kaç yıllıktı bunlar

Mehmet Bey?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: On yıl. Bizden önce duraklar da ATM'ler de on yıl süre ile verilmiş. Yani
bilesiniz. Yani benim için sorun değil isterseniz üç yıl verelim.

ieRAHİIu YÜKSEL CÖXIBNİZ: Başkanım Kepez'in yararına olacak her şeye vanz.

BiRoL ARSLAN: Peki önerge beşi kabul ettik, önerge altı.

DUYGU ÜNAL: Kepez Beldemizdeki en büyük sorunlardan biri olan su sorununun kalıcı çözümü
için muhtelif su havzalarının yer belirlemeleri, Atikhisar Barajından su alınması, Çanakkale
Belediyesi ve Devlet Su İşleri ile istişare edilmesi ve su ile ilgiti diğer konular için bir komisyon
kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis
üyesi.

BİROL ARSLAN: Mehmet Bey bizim komisyonumuz var zaien.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: okur musunuz lütfen.

DUYGU ÜNAL: Kepez Beldemizdeki en büyiik sorunlardan biri olan su sorununun kalıcı çözümü
için muhtelif su havzalarının yer belirlemeleri, Atikhisar Barajından su alınması, Çanakkale
Belediyesi ve Devlet Su İşleri ile istişare edilmesi ve su ile ilgili diğer konular için bir komisyon
kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim ytiksel GökDENız, Adalet ve kalkınma partisi Meclis
üyesi.
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BİROL ARSLAN: Mehmet Bey, yalnız arkadaşlar az önce yukarıda komisyonumuz var diye bunu

değerlendirmiştik

NEJDET UÇAR; Komisyonu belirleyelim Başkanım isimleri ile birlikte.

BiRoL AR§LAN: Buyurun Mehmet Bey.

MEHMET YAMAN: Başkanrm geçmişte 20|9-2024 yılı komisyonumuz vardı. Değerli çalışmalar
da yaptık o dönemde bazı kararlar da meclisten alrndı ve uyguladı. Şimdi böyle bir komisyona
ihtiyaç duyulursa önümüzdeki dönemde kurulur ama şu anda zaten çalışmalarımız herkesin bildiği
gibi Zaten su çalışmalarımız devarrı ediyor. Dev|et Su İşlerine müracaatlarımrz var. Geçen mecliste
anlaıtınız zaten bunları. Seçim boyunca halka anlattınız. Bu çalışmalarımz val 7Aten. Bürokratlar
da bu işin takibinde, biz de siyaseten takip ediyoruz zaten.

BİROL ARSLAN: Komisyon kurulsun mu kurulmasın mı?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Gündeme alalım isterseniz Başkanım.

İeRAHİüu YÜKSEL CÖX»BNİZ: Başkanım bu işe biz de müdahil olmak istiyoruz. Komisyon
kurulursa biz de elimizden gelen katkıyı vermek adına söyledim.

MEHMET YAMAN: Başkanım yani kurulabilir de.

BİROL ARSLAN: Peki, kuralım komisyonu. Biz var diye düşündük ama.

MEHMET YAMAN: Bu yeni dönemde kurmadık Başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki önerge altının gündeme alrnmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul
edilmiştir teşekkür ederim. Önerge yedi.

DUYGU ÜNAL: Kepez Beldemizdeki en büyük sorunlardan biri olan su sorunu ile ilgili olarak su
tasarrufu önlemlerinin alınması, kayıp kaçağın önlenmesi, altyapıların yenilenmesi çalışmalarının
daha sağlıklı yapılabilmesi için bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel
GÖKDENİZ. Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Zaten avnı.

NEJDET UÇAR: Aynı komisyon bu şeye de devam eder Başkanım çünkü biraz önceki komisyon
ile birlikte.

BİROL ARSLAN: Yani aynı komisyon esasında bunu da, iki tane ayrı komisyon yapmayalım
bence bunu.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Gündeme aldıktan sonra konuşsak Başkanım.

BİROL ARSLAN: Ama iki tane ayrı komisyon kurac ağız o zwnarı gündeme aldığımız zaman

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Aynı isimle kurabilir miyiz bunu?
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MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Şimdi iki tane ayrı komisyon kuracağız arkadaş. Bunları birleştirip tek

komisyona koyalım bunları,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: olur, gündemi onaylayalım ondan sonra.

BİROL ARSLAN: Canım benim gündemi onayladığım zaman iki tane ayrı komisyon kuracağız. O
zaman orada reddedeceğiz.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Konuşulurken birleştiririz Başkanım. Şu an gündemi onaylayalım.
Siz ret de edebilirsiniz bizim için sıkrntı değil.

İsRAHİN{ yÜKsEL cÖxnnNİz: Maliyetlerle ilgili farklı konular oluyor.

BiRoL ARsLANı onların hepsini tek komisyonda toplayalım işte onu dedik.

İnnırlİlıl YÜKSEL CÖXnnXİZ: Ayrı olarak kuralım, daha sonra çalışma yapsın komisyon,

daha sonra maliyet hesaplan çıktıktan sonra birleştirilmesi daha uygun olacağı kanaatindeyim.

BiRoL ARSLAN: Peki, buyurun Abbas Bey.

ABBAS BOZKURT: Başkanım şimdi ilk komisyon tamam, Devlet Su İşlerinde bunun takibi
vesairesi ama bu tip komisyonlar kurmaya bence gerek yok zaten belediyenin işleyişi bu. Bizim
müdürlüklerimiz vesaire zaten çalışma ve şeylerimizde olan şeyler. Ayn ayrı bir sürü komisyon
kurulup da belediyenin bir işleyişine bunu katmamızın bir mantığı yok.

BiRoL ARSLAN: Peki, Burçin Bey siz ne düşiinüyorsunuz?

BURÇİN SOYSAL: Başkanım zaten konular ortak. Devlet Su İşleri ile görüşülecekken bir başka

komisyon bir başka komisyon gitmesine gerek yok. Bir randevuda gidilip btlttln konular
görüşülebilir. Aynı şekilde Fen İşleri ile. diğer müdürlükter ile bir ortak komisyonla. Su ile ilgili
bizim zaten bir önceki dönemde su komisyonumuz vardı. Yine aynı şekilde yetkilendirilir, su ile
ilgili komisyon kurulur her türlü görüşü bu komisyon yürütür diye düşünüyorum.

BİRoL ARSLAN: Peki, başka? Bulurun lütfen.

MURAT TURGUTALP: Altyapı maliyeıleri çok farklı bir konu, su maliyetleri çok farklı bir konu.

Biri Devlet Su İşlerinin gündemine girebilecek bir konu diğeri de İller Bankasından alınacak
destekle. altyapı-üstyapı sistemleri ile alakalı bir konu. O yüzden biz ayrı komisyon teklif ettik

arkadaşlar. bunu meclis gündemine alıp birleştirebiliriz ama.

NEJDET UÇAR: Başkanım, Sayın arkadaşım, mevkidaşım su maliyetlerini zaten inceleyen Plan
ve Bütçe Komisyonu var belediyenin.

BİROL ARSLAN: Açık açık, konuş.

MURAT TURGUTALP: Şöyle ifade edeyim; şimdi bizim görüştüğümüz konu su maliyetleri
vesaire değil, bizim konuştuğumuz konu kayıp-kaçak
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NEJDET UÇAR: Siz az önce dediniz ki fiyatlandırma ayrı bir konu dediniz, Plan ve Bütçe
Komisyonunun zaten işi fiyatlandırmayı yapmak,

MURAT TURGUTALP: Yok yok fiyatlandırma değil şimdi Plan ve Bütçe Komisyonu ile alakalı
bir durum değil. Benim söylemek istediğim konuyu doğru anlayalım.

NEJDET UÇAR: Yani kuracağınız komisyonla su maliyetini belirleyemezsiniz.

MURAT TURGUTALP: Bizim demek istediğimiz konu o değil. Bizim demek istediğimiz konu

şu; altyapı için yapılacak bir yatırımın sistemi tamamen farklı, Kepez'e getirilecek sulıın durumu

çok farklı, Biri Devlet Su İşleri ile alakalı diğeri farklı bir kurum ile alakalı.

BİROL ARSLAN: Peki tamam. Onlar patlak tarafını söylüyor anladığım kadarıyla, doğru mu?

İeRAHİl{ YÜKsEL GÖKDENİZ: Doğrudur. Altyapının yenilenmesi ek bir maliyet getirecek.

BİROL ARSLAN: Şimdi altyapı ile ilgili, mikofona lütfen konuşursan, ne biliyorsun? Bir
cevaplar mısın lütfen.

İsRAHİN{ yÜxsEl, CÖxonlı{İZ: Sadece iki arterin kaldığını, altyapı yenilenmesini biliyorum.

BİROL ARSLAN: Neresi onlar, neresi kaldı?

İsRAuİIu YÜKSEL cÖxonXİZı Boğazkent Mahallesinin kaldığını biliyorum, siz seçim
sürecinde söylediniz. Onunla ilgili altyapının yenilenmesi, Çanakkale'ye bağlanması gibi
durumlarda maliyet hesapları ve altyapının yenilenmesine ayn bir çalışma gerektireceği

kanaatindeyim. Peki tamam, alalım gündeme, orada düa detaylı konuşuruz. Yedinci önergeydi

doğru mu?

DUYGU ÜNAL: Evet, doğrudur.

BİROL ARSLAN: Evet, yedinci önergenin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum, kabul
edenler? Edelim edelim. Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkiir ederim. Önerge sekiz.

DUYGU ÜNAL: Kepez Beldesinde hastalığa ve sinek sorununa yol açan Devlet Su İşleri su
kanalının bir an önce çözüme kavuşturulması için alınacak önlemlerin görüşülmesi için bir
komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma
Partisi Meclis Üyesi,

BİROL ARSLAN: Şimdi çok güzel bir konu getdiler. Bunu daha önceki arkadaşlarımız biliyorlar.
Daha önceki dönemlerde buranın kanallannrn kapatılması ile ilgili belediyemiz çalışmıştı İbrahim
Bey kardeşim. Devam ediyordu, sizin yönetiminiz, Devlet Su İşleri belediyeye hatta bir ceza da

kesti. Oysa o günkü şartlarda sizin yönetiminiz bu konuda itiraz etmeseydi hatta Kepez
Belediyesine ceza da kesildi bununla ilgili. Benim evraklarımda var ama şeyde, eskilerden kim var
bu konuyu? Nurdoğan Bey sizi böyle alalım da bu konu ile ilgili bir cevap verirseniz sevinirim.

Şimdi daha önceki yönetim Cumhuriyet Mahallesinde kanallann üzeri kapatılırken Recep Bey
biliyor, hatırlıyor o tarihleri, ondan sonra maalesef sizin yönetiminiz itiraz ettiği için kapatma
işlemi, inşaat aşaması durduruldu. Hatta savcılık da Kepez Belediyesine yürütmeyi durdurma
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verdi bir de üzerine ceza kesti, Eğer bundan sonra eğer kapatma işlemine devam edersen, mikrofonu
açar mısın.

NURDOĞAN nİı,ciçı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Arkadaşlar mahkeme karan var. Burada böyle bir kaıar alırsak yann mahkeme
kararına meclis şey yapamaz. Buyurun, cevaplayın lütfen.

İsRAIiİIü{ YÜKSEL CÖxnBxİz: Başkanım buradaki amaç zaten bu sürecin tıkanıklığını
gidermek. Bu komisyonun da zaten amacı öntimüzdeki bürokratik önlemleri aşmak için
komisyonun kurulmasını teklil ediyorum. Zaten hepimizin aynı fikirde olduğu kanaatindeyim yani

bunun hem sağlık açısından hem çevresel kirlilik açısından bir Kepez'imiz için zararh olduğu
kanaatindeyim.

Bı RoL ARsLAN: Kesinlikle

İBRAIüİN{ YÜKSEL CÖK»BNİZ: Bunun çözümü için bir komisyon çalışma yapabilir, bu

aradaki tıkanıklığı nasıl açabilir, bununla ilgili bir önerge vermiştim.

BİROL ARSLAN: Peki. Evet, CHP Grubundan bu konu ile ilgili görüş beyan etmek isteyen var
mı?

NEJDET UÇAR: Başkanım şimdi bu gibi şeyler zaten belediyenin asli görevlerinden bir tanesi.

Yani her şeye biz burada yürütmeyi, önerge, önerge, önerge, önerge bunun sonu gelmez.

BİROL ARSLAN: On sekiz tane komisyon bilmiyorum ama Türkiye Cumhuriyetinde herhalde,
büyükşehir belediyelerinde bile bu kadar çok komisyon yoktur. Keşke bunu hafta içinde beraber bir
istişare etseydik. Ben size bir kahve ikam ederdim ve bu konuları hep birlikte nasıl çözebiliriz
konusunu değerlendirirdik ama böyle son dakikada meclis öncesinde önerge şeklinde gelince
mesela bu konuda bir mahkeme kararı var. Onu da belirteyim size ve belediyenin yemiş olduğu bir,
belediyeye tahakkuk ettirilen bir ceza yar. Burada mükeme karanna rağmen biz herhangi bir işlem
yapmaya kalkarsak belki yann hukuk nezdinde de cezah duruma da düşebiliriz. Komisyon
kurmayalım bence bunu.

isRAtIİIvt YÜKSEL GÖKDENİZ: Komisyonun tek kurulma amacı zaten bu. Yani öniimüzdeki
engelleri aşmak,

BİROL ARSLAN: Sevgili kardeşim mahkeme karanna rağmen komisyon kurarsan burada kendi
kendine bir müfettişlik durum da yaratabilirsin.

NEJDET UÇAR: Komisyon zaten kanunsal olmayan bir şey karaı alamayacak zaten Başkanım.
Bunun için komisyona da gerek yok.

BİROL ARSLAN: Peki resmi yapmayalım bunu, özelde bir aıaya gelsin arkadaşlar, gidip bu
konudaki yetkililerle görüşsünler olur mu?

i snıHiN,t yüKsEL GöK_DENiZ: Uygundur.

BİROL ARSLANı Bakın İbrahim Bey kardeşim mahkeme kararı var diyorum dikkat et yani.
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İeneuİNt yÜrsnı cÖxnnııİz: Başkanım konjektör değişiyor sürekli.

BİROL ARSLAN: Konjektör değişmedi yahu konjektör aynı. Yani Devlet Su İşleri aynı, resmi

hükümet aynı, belediye aynı. Peki o zaman neden bunu şey yaptınız o zarnan, bu hizmetin önüne
geçtiniz de engellendi ve bu yıla kadar maalesef bu kirlilikle baş başa bıraktık. Buyurun Kürşat

Bey.

İgRAHİill YÜKSEL CÖXDBXİZ: Başkanım ben bu dönem seçildim ve bu dönemde mevcut

sorun var. Bu sorunun çözümü için ortak nasıl buluşabiliriz onun derdindeyim ben.

BİRoL ARSLAN: Peki Kürşat Bey bulurun lütfen.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri biz zaleı şu an gündeme alınıp
alınmamasını oyluyoruz. Bu oylamayı yapalım. Bence komisyon bunun yasal olup olmadığını ya da

nerelerde takıldığını, farkh bir metotla bunun yasalara uygun yapılıp yapılamayacağını aıaştırabilir.
Bizim teklifimiz bu yönde. Gündeme alıp almamak tabi meclisin kararı.

BiRoL ARSLAN: Tabi, buyurun Mehmet Bey.

MEHMET YAMANı Başkanrm Su Komisyonu kuracağız ya bu zaten Devlet Su İşleri ile alakalı.

Su-kanal da aynı şekilde.

BİROL ARSLAN: Tüm bu konuları aynı komisyon.

MEHMET YAMANı Şifahen, kanunlar aynı kanun. 2010'da da aynı kanundu şu anda da aynı

kanun. Şifüen Devlet Su İşlerine bunu izah edet'ız. Ondan sonra resmi yazışmalar zalen,
müdürümüz yazar zaten onlar olur gönderin derlerse kapanması için zaten şifahen ondan sonra

müdürümüz yazışmayı başlar ve kapatınz.

BİRoL ARSLAN: Peki gündeme alalım mı?

MEHMET YAMAN: Almayalım Başkanım. Devlet Su İşlerine on tane komisyon göndermeye

gerek yok. Konu aynı konu, reddedelim.

BiRoL ARSLAN: Peki.

innırıİıu YÜKSEL cÖ«»Bxİz: Başkanım giindeme alın, komisyon görüşsiin yani bu iş
çözünıe kavuşsun.

BİROL ARSLAN: Tamam, peki bence gündeme alalım, gündemde hepsini komisyonları birleştirir
hepsini birlikte aynı komisyonda çözüme ulaştırabiliriz. Ben de İbrahim Bey gibi düşünüyorum.
Evet kaçtı, yedinci miydi?

DUYGU tİNnL: Sekiz Başkanım.

BİROL ARSLAN: Sekiz, giindem sekizi, önerge sekizin gündeme alınmasını oylarınıza
sunuyorum. kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. kabut edilmiştir. Önerge dokuz.

DUYGU ÜXll: Su pompalannın ve arıtma tesisinin çalışması sırasında tüketilen elektriğin güneş

m destekli %50 hibe destekl
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azaltılması ile ilgili belediyemizin bir çalışması bulunmakta mıdır? Konu ile ilgili meclisin
bilgilendirilmesini talep ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa konu ile
ilgili bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yükset GÖKDENİZ, Adalet ve

Kalkınma Parıisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Evet değerli kamuoyu yaklaşık bir ay önce bir seçimden çıktık. Onun öncesinde

bir seçim propaganda dönemi vardı. Projelerimiz vardı. Ben sizin yenilenebilir bir enerji ile ilgili en

küçücük bir pğenizi duymadım, dinlemedim. Ama bizim pğelerimizin içinde bu proje var ve

otuz iki dönüm bir yerin tahsisini 2023 yılından itibaren Milli Emlak'tan takip ediyoruz. Onun

tahsisini aldık ve üç aşamalı orada belediye olarak bir uygulamamız olacak. Birinci uygulamamızda
derin sondaj, ikinci uygulamamızda iki megavatlık bir giineş enerji santrali, üçüncü uygulamamızda
büyüyen Kepez'in atık su sorunu ile ilgili ileri biyolojik arıtma tesisi yapımı. Yani Kepez imaı
anlamında daha genişleyip yukarıya doğru gittiğinde sonraki süreçte, yani bizden sonraki
yönetimlerin kucağında atık su ile ilgili herhangi bir sorun yaşatmaması, kalmaması için biz onu

zaten projelendirdik. 2023 yılından itibaren var bu çalışmamız ve bu çalışmayı da yürütüyoruz. O
anlamda burada bilgi verir misiniz demişsiniz, evet bilgi veriyorum, böyle bir çalışmamız var. Bu
komisyonluk bir durum değil. Zaten belediyenin normal iş programının içinde. Buna bir komisyon

kurmaya gerek duymuyorum. Var mı arkadaşlar görüş beyan etmek isteyen? Önerge dokuzdu değil
mi Duygu Hanım?

DUYGU [JNAL: Doğrudur Başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki önerge dokuzun gündeme alınmasını kabul edenleı? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Beş kabut. Reddedenler?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİRoL ARSLAN: on bir. Önerge?

DUYGU ÜNıL: on.

BİROL ARSLAN: Önerge on oy çokluğu ile reddedilmiştir.

DUYGU ÜNAL: Pardon, dokuz Başkanım.

BİROL ARSLANı Önerge dokuz oy çokluğu ile reddedilmiştir. Gerekçemizi ifade ettim, zaten

belediyemizin iş programının içinde bu var, bilgilendirdim. Ayrıca da bunun için bir komisyon
kurmanın gereği olmadığını düşiinüyorum. Zaten bu iş programının içinde var. Teşekkür ederim,
evet önerge on bir.

DUYGU ÜNAL: on.

BİROL ARSLAN: önerge on.

DUYGU ÜNAL: Kepez Deresinin taşması sonucunda balıkçı bannağında ve etrafinda yaşanan

sıkıntıların kalıcı olarak çözüme ulaştınlması için ne gibi önlemlerin alınacağı ve Devlet Su İ
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ve ilgili kurumlar görüşülerek gerekli iş ve işlemlerin düa sağhklı yürütülebilmesi bir komisyon

kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yfüsel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis
I JVesı -

'İ*O' 
O*arON: Sevgili meclis üyesi arkadaşlarım, çok değerli kamuolu. Türkiye Cumhuriyeti

kanunlarında dereler, çaylann ıslahı Devlet Su İşleri'ne aittir. Burada yerel yönetimlerin,

belediyelerin herhangi bir yetkisi ve sorumluluğu altında değildir. Bu güne kadar yapılan tüm dere

ıslahı çalışmalarında da, 20l7 yılının Arahk ayından itibaren Devlet Su İşleri tarafından Kepez

deresinin ıslahı yürütülmektedir. Yani burada bizim herhangi bir yetkimiz, tasanufumuz altında

değildir. Komisyon kursak da yapabileceğimiz bir şey yok kurmasak da yapabileceğimiz bir şey
yok. Buradaki yetki tümüyle Devlet Su İşlerinin tasam:funda, yetkisinde.

İsRAHİIıü YÜKSEL CÖrnrxİZ: Kalıcı olarak çözmek adına verdiğim bir önerge.

BiRoL ARSLAN: peki. sizi Belediye Başkanı olarak İbrahim Yüksel GÖKDENİZ kardeşimi

yetkilendiriyorum, Devlet Su İşleri ile bu meseleyi çözün.

İuRAtıİül.ı yÜKsEL GÖKDENİZ: Başkanrm bunu komisyonla beraber sadece tek başıma değil.

BİROL ARSLANı Tamam yetkilendirdim seni bak. Ama sevgili kardeşim bizim Devlet Su

İşlerine burada köprü yapın ya da burada efendim hattr uzatın ya da şurada bir ıslah çalışması yapın

deme gibi yetkimiz yok. Bizim yetkimiz olmayan şeye nasıl komisyon kurabiliriz?

İnruırİıı yÜKsEL GÖKDENİZ: Biz sadece sorunu gündeme getirelim istedik.

BİROL ARSLAN: Sorunu gündeme getirmek istiyorsan, çözüm istiyorsan AKP Grubu olarak

hükümet sizsiniz, gidersin DevIet Su İşleri nezdinde görüşmeleri sürdürürsün, gerekli

milletvekilleriniz nezdinde oralan bilgilendirirsin, Devlet Su İşleri Kepez deresine ödenek ayırır,

onlar da yapar. Bugüne kadar yapılmamasının, sorunun çözülmemesinin nedenini biliyor musun?

Biliyor musun?

isRAHiN,I yÜKsEL GöKDENiZ: Bitmiyorum, açıklarsanız.

BİROL ARSLAN: Açıklayayım o halde; Devlet Su İşleri yönetimi tarafından Kepez dere ıslahına

ödenek ayrılmamasının neticesinde bugüne gelmiştir. 2016 Aralık ayından itibaıen Kepez deresinin
ıslahı yapılmamıştır arkadaşlar. Bunu biz çıkıp da neden buraya ödenek ayırmıyorsunuz diye
eleştirmiyoruz. Burada bunu getirdiğiniz için cevaplamak durumunda kaldık. Ama bilmenizi isterim

ki ben iki yıl üst üste Balıkesir Bölge Müdürü ile bizzat görüştüm, gittim bölgede Sayın Bölge
l\4üdürünü ziyaret ettim ve bununla ilgili gerekli bilgilendirmeleri yaptım. Sayın Bölge Müdürü

20l6 yılından itibaren ihalesi edilmiş olan Kepez deresi ıslahına iki yıl üst üste sıfir lira ödenek ile
geçtiniz, sıfır lira. Hiçbir ödenek ayırmadınız. Neden böyle yapıyorsunuz, ayrımcılık yapıyorsunuz
dediğimde mahcup bir şekilde Sayın Başkan tamam biz gerekli ödeneği aktaracağız. O yılki
aktardıkları para çok küçücük bir paraydı, çok küçücük bir rakamdı. O da geçti. Ardından bir yıl
daha geçti ve bu yıl 2023-2024 yıllarında, kış döneminde biliyorsunuz taşkınlar olunca şu anda tabi

herkesin gözü Kepez deresine geldi ama Kepez deresinin taşmasında Kepez Belediyesinin herhangi

bir sorumluluğu, kusuru, ihmali söz konusu değildir. Çünkü yetki Devlet Su İşlerindedir ve bu

noktada Kepez balıkçı[arının çok ciddi, her yıl yaşamış olduğu bir sorun vardır. Kooperatif Başkanı
da, kendisi de Sayın Başkan da ziyaret etmiş, sorunu ifade etmiştir, be,"ör
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Diyaliz Merkezinin, Diş Hastanesinin olduğu caddeyi yayalaştırıp sonuna bir heykel ya
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de ifade ettim, ziyaret ettim. tamamen duygusal. Dolayısıyla eğer Devlet Su İşleri Cene| Müdürlük
bölgeye Kepez deresi ile ilgili ödenek aktarırsa sorun çözülür zaten. Sorunun çözüm kaynağı

kendileri. Bu noktada ne bileyim ki yani bunu çözmek, buyurun Kürşat Bey.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri şimdi bu sorun evet uzun yıllardır
devam eden bir sorun. Dere ıslahı bir yere kadar gelebildi bir noktadan sonıa oradaki çalışmalar
devam ediyor, planlama içerisinde. Fakat orada hepimizin komşusu, akrabası, tanıdığı insanlar var

ekmek derdinde ve ekmek tekneleri orada. Bu sorun yaşanıyor ve Devlet Su İşlerinin altematif
planları. programları var. Burayla ile ilgili, çayın yönünün değiştirilmesi vesaire. Hani bu projelerin
hayata daha hızlı geçirebilmesi için bir komisyon çalışması yapılabilirse.

BİROL ARSLAN: Peki peki anlaşıldı siz siyaset yapmak istiyorsunuz ben siyaset yapıyorum,

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Siyasel değil.

BİROL ARSLAN: Tamam, ben de şimdi gerekli nezaketi tamam, kaldırdım. Şimdi ben de size
siyasi cevaplar vereceğim. Değerli meclis üyeleri, değerli kamuoyu, sene 20l4, partinizin
milletvekilleri, üst düzey yöneticileri Kepez Balıkçılar Kooperatifini ziyaret ediyor yerel seçimler
öncesinde. Diyor ki seçimden sonra size burada balıkçı barınağı yapacağız. Sene 2014. Tabi ki
yapılmıyor. 20l9 yerel seçimleri geldi. O zamanki Çevre Bakanı Sayın Murat KURUM, bu ülkenin

Çevre Bakanı. Murat KURUM yanında üst diizey milletvekili ve yönetici arkadaşlar. Diyor ki
seçimden sonra size Kepez Balıkçı Barınağını yapacağ|z. Yine söz veriyor. Sene 2024, hala olmadı.
Dolayısıyla siz şimdi burada çıkıp popülist söylemlerle balıkçı kardeşleri efendim hoş görünmeye

çalışıyorsunuz ya da kamuoyuna bir mesaj veımeye çalışıyorsunuz. Ben de diyorum ki her

söylediğinizin arkasında, taahhütlerinizin arkasında hiçbir gerçek payı yok.

Gerçekleştirmiyorsunuz. 20l9-20 |4-2024. Şimdi de seçim beyannamenizin içinde 2024 yıl.ında
seçim beyannamenizin içinde balıkçı barınağı yapma sözünüz vardı. Ben sözünüzün takipçisi
olacağım, balıkçı bannağını kısa süreçte ihale edilip, yatırım planına alıp ihale edilip bu sorunun

çözülmesini sizlerden bekliyorum. Buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri öncelikle biz şu an önergelerle
yürüyoruz, bu önergeler oylanır. İkincisi; ama açtınız bu konuyu, şimdi oraya evet bakan geldi,
yerinde inceledi. bizim belediye başkan adaylarımız bunu yapacağının taahhüdünü verdi.

BiRoL ARSLAN: Bakan Bey ne zaman geldi Kürşat Bey?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Fakat maalesef bunu yapmak belediyenin görevi. Belediye mücavir
sınırları içerisinde bakanhk gelip orada bir balıkçı barınağı yapmaz. Bunu yapacak olan kişi
belediyedir.

BİROL ARSLAN: Eyvah eyvah.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Ve siz, belediye başkan adaylarımız eve1 bu vaatleri verdiler. Fakat
maalesef tabi Kepez halkının takdiri, seçilemediler. Sizler seçildiniz, şu an belediye mücavir
sınırları içerisinde ve bu sorunu çözmek belediye başkanının görevidir. Sizin geçen seçimden
kitapçığınızı alırız, yirmi iki tane vaadiniz vardı kaç tanesini yerine getirdiniz, bu dönem vaatleriniz
var kaç tanesini yerine getireceksiniz bunları tek tek saymayalım. En basiti üzerinde Huzurevinin,



onu bile yapamadınız. Hiç bunlara girmiyoruz, siyaset yapmayalım, kavga etmeyelim. Sorunları

çözmek için komisyonlar kurmayı teklif ediyoruz. Bence daha ılımlı, biz kavga etmek istemiyoruz.
Biraz daha sakin olun.

BİROL ARSLAN: Ben her zaman sakinim ve çok garip bir şekilde balıkçı barınağınt yapma
görevini bile belediyelere, yerel yönetimlere yüklediniz. Yani bu noktada sizi kutluyorum. Takdiri
bizi izlevenlere bırakıyorum. Gerçekten Türkiye'de deıe ıslüları Devlet Su İşlerinindir, devlet
yatırımıdır. Balıkçı barınakları devlet yatırımlarıdır. Bunları belediyeler yapmaz, belediyelerin
bütçesinden buraya para ayr|ımaz. Belediyenin neden balıkçı barınağı yapmadığımızın hesabını da

bize sordunuz ya ben de sizi vallahi kutluyorum. Neyse daha da fazla uzatmayalım. Duygu Hanım
kaçıncı, kaçtı on mu?

DUYGU ÜNAL: on Başkanm.

BİROL ARSLAN: Evet, önerge onun gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum, kabul edenler?
Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLANı Beş kabul. Reddedenler?

ARzU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Evet, on bir ret. Adalet ve Kalkınma Partisinin, Ak Partinin önergesi oy

çokluğu ile reddedilmiştir. Evet gündem, önerge on bir, buyurun lütfen.

DUYGU ÜNAL: Tarım ve Orman Bakanlığı'nın Belediyelere hal.van barınağı yapması için 30
dönüm yer tahsisi yapacağı protokol ile açıklanmıştır. İlgili kamu kurumları ile gerekli çalışmalan
yapmak ve sokak hayvanlar ile ilgili neler yapılabileceğinin görüşülmesi Çanakkale ye
bağımlıhğımızın kalkması ve kahcı bir çözüm için bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim.
İbrahim Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Evet, zaten meclis giindemimizin içinde Çanakkale Belediyesi ile bir barınağın
ortak kullanılması ile ilgili gündem maddemiz de vardı. Siz yeni bir halvan barınağı yapılmasını,
peki İbrahim Bey hayvan barınağı konusundaki bilgilerinizi paylaşırsanız biz de ona göre grup
olarak cevap verelim.

İSRAHİN{ YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım bu Orman Bakanlığının belediyelere tahsis
edeceğini taahhüt ettiği bir protokol. Bu kapsamda Kepez Belediyemize bu alanı kazandırma adına
verilmiş bir önerge. Daha sonra hayvan bannağı, maliyet hesaplan, kurulması, belediyemize
getireceği bütçe farklı bir konu. Bu sadece yerin belediyemize kazandırılması, kullanım hakkının.
Onun için verilmiş bir önerge, Destek verirseniz sevinirim,

BİROL ARSLAN: Peki, Sevgili İbrüim Yüksel Bey kardeşim Kepez Belediyesinin mezarlığının
son iki yılı. Doluyor ve biz yaklaşık iki buçuk yıl önce Orman Bölge Müdürlüğüne mezarlık yeri
talebi ile ilgili ihtiyacımızı defaatle hem yazılı hem olarak ifade ettim ve gittim aynca da Orman
Bölge Müdürlüğü ile de eski dönem Belediye Başkan Yardımcımız Halil Bey ile birlikte ziyaret

| -,r
qügü^

13



DUYGU ÜNaL: imar Müdürlüğü tarafından oluşturulacak teknik bir ekip ve imar komisyonu
üyeleri ile birlikte kanun ve yönetmelikler çerçevesinde bitişik ve ayrık nizamdaki parsellerde bahçe

duvarı yapılması zorunluluğunun kaldınlması bu alanlann yeşil alan olarak kullanıldığında mevcut

su sorununun daha da artacağı göz önünde bulundurularak bu alanlann yaya kaldınmı ve araç park

1,eri gibi kullanılması ile ilgili çalışma yapılmasını talep ediyoruz. Burada belediyemizin her dair
başına almış olduğu otopark ücretinden mahrum olup bu başkaca gelir kalemleri ile telafi edilebilir
burada amaç o vatandaşımız lehine otopark sorunu çözilm ulaşım sorundaki faydaları düa fazladır.
Bütün Kepezi kapsayacak şekilde Bu konu ile ilgili olarak Gelibolu belediyesi ve Didim
belediyesinin uygulamaları ömek alınılabilir. Yukanda belirtilen konunun imar komis

W 1,4

on a

edip ıalep ettik. Ve hala bu noktada bir gelişme yok ama siz hayvan bannağı konusunda gelişme

olabileceğini ümit ediyorsunuz.

İBRAHİNI YÜKSEL CÖronXİZ: Başkanım mezarlık da olur hayvan bannağı da olur. Bu
Orman Bakanlığı ile ilgili çözülecek bu taleplerimizi araştırmasını yapacak, kurumlarla görüşecek

bir komisyon talebimiz var.

BİROL ARSLAN: Peki, CHP grubunun görüşü var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Önerge on

bir, hayvan bannağı ile ilgili konunun gündeme alınmasını oylarınıza sunuyonım. Kabul edenler?

Sayalım lütfen.

ARZU cÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Reddedenler? Oy çokluğu ile Adalet ve Kalkınma Partisi on birinci önergesi oy

çokluğu ile reddedilmiştir. Önerge on iki.

DUYGU ÜNAL: Betediyemize gelir getirecek, istihdam yaratacak belediyemize ait işletmelerin

kurulması için çalışmalar yapmak üzere bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim

Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkrnma Partisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Nasıl bir çalışma? Buyurun lütfen açıklarsanız.

İsRAHiIı{ yÜKsEL GÖKDENİZ: Başkanım malum bir bütçe sorıınumuz var hizmet odaklı

beIediyemizde. Bu komisyon düşük maliyette yüksek gelir getirebilecek fikirler, kamu idaresi ile
yapılacak işletmeler hakkında detaylı çalışma yapıp sıınaı oy birliği ile kabul edip edilmemesi ama

bu belediyemiz yararına olacak bir çalışma olduğunu düşiinüyorum.

BİROL ARSLAN: Peki, var mı görüş beyan etmek isteyen aıkadaşımız? O halde önerge on ikiyi
gündeme alınmasını kabul edenler? Sayalım lüllen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Reddedenler?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: on bir ret. Evet on iki numaralı önerge, Ak Parti önergesi oy çokluğu ile
reddedilmiştir. On üç numaralı önerge.



görüşülmesini arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi

Meclis Üyesi.

BiRoL ARSLAN: Evet, zaten bahçe duvarları ile ilgili kanun İmar Yönetmeliğinde, Müjgan

Hanım bu konu ile ilgili bir bilgi verir misiniz?

MÜJGAN |(AYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Peki, buna teknik arkadaşlardan cevap verecek var mı grubunuzda? Müjgan

Hanım siz de bu konuyla.

RECEP AYMAZ: Müjgan Hanım çekme mesafelerindeki uygulamayla ilgili arkadaş yazmış

herhalde. Beş metre çekme mesafelerini Gelibolu beş metre on santim olarak değiştirmiş. Orasını

otopark olarak gösterebiliyor. Hem müteahhit arkadaşlar otopark ücretini ödemiyor bununla alakalı

bir çalışma.

BİROL ARSLAN: Bu kişiye, adrese teslim bir şey gibi geliyor bana ama, biraz adrese teslim.

Müjgan Hanım ne diyorsun bu noktada?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Peki siz İmar Komisyonundasınız zaten, orada bu konulu paylaşırsınız. Biraz
bu kişiye özel, adrese teslim bir şey gibi geliyor, beni çok ikna etmedi. Evet var mı CHP Grubunun

bu konuda görüşü? Buyurun lütfen Burçin Bey.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım, meclis üyeleri arkadaşlanmız bu ön bahçe mesafesinin beş

metreden daha düşük ya da daha yüksek yapılması uygulama imaı planlannda zaten belirtilmiştir.

BİROL ARSLAN: Evet.

BURÇİN SOYSAL: Beş metreden daha fazla yapüğımızda mevcut hattın bozulmaması kanun

hükmünde maddelerde zaten mevcuttuI. Beş metrenin altında ya da üzerinde bir mesafe cephe

hattını bozacağından uygun değildir, Ama otoparklarla ilgili bir çalışma yapılabilir, İmar

Komisyonunca plan notlan olarak hazırlanır, daha sonra bu plan notları zaten programımızda var,

bu şekilde plan notlan hazırlayınca meclisimize gelir, ona göre görüşülür.

BiRoL ARSLAN: Peki teşekkür ediyorum, evet önerge on üçün gündeme alınmasını kabul

edenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZı Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Reddedenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet önerge, Ak Parti Grubunun on üç numaralı önergesi oy çokluğu ile
reddedilmiştir, önerge on dört.

DUYGU Üllll: Çanattale İzmir çevre yolunda nüfus artışı da göz öniinde bulundurulaıak alt

geçit, üst geçit. kavşak düzenlenmesi gibi konularda diğer kurumlaıla irtibata geçilerek çö
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üretilebilmek için ne gibi çalışmalar yapılmaktadır. Konu ile ilgili meclisin bilgilendirilmesini talep

ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa bu konu ile ilgili bir komisyon

kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yükset GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis
üyesi.

BİROL ARSLAN: Evet değerli İbrahim Bey kardeşim, değerli meclis üyesi arkadaşlarım ve

kıymetli kamuoyu, o bölgede Karayollannın bir çalışması var ve bu noktada görüşmelerimiz

Karayolları ile gayet uyumlu bir şekilde ilerliyor. Malum sabah mesai saatleri başlangıcında

Çanakkale'den çıkışta o üst geçide kadar olan bölümde büyük bir trafik yoğunluğu oluşuyor.

Kamuoyu da bunu zaten bu sorunu biliyor ve bu soruna karşılık hem Çanakkale'den Kepez'e geliş

şeridi hem de Kepez'den Çanakkale'ye dönüş şeridinde iki şerit olan yol şimdi birer şeriı
büyütülerek üçer şeride dönüştürülüyor. Ben yaklaşık on gün kadar önce Sayın Valimizi ziyaret

ettiğimizde orada da Kepez Belediyesi olarak iki öneride bulundum yapılacak olan o çalışmalara. O
da benim önerilerimi onayladı, evet dedi. Görüşmelerimiz devam ediyor. Bu noktada kendileri,

Karayolları Bölge Müdürümüz Sayın Valimizi ziyarete gelecek, ondan sonra da hatta Vali Bey'in

şöyle bir. Karayolları Bölge Müdürüne bir bildirisi oldu dedi ki; yerinde hep beraber, başkanı da

davet ederiz orada hep birlikte bu konulır görüşebiliriz dedi. Yani bilmenizi isterim birer şerit
artınlıyor ayrıca da hastane tarafından gelişte sağ taıafa açılmayan bir yonca vaı biliyorsunuz değil

mi çevreye doğru. Orası şimdi pğenin içine alınıyor. Ayrıca da hastaneye doğru yukarı çıkışta bir

ışık var, ışığın olduğu yerde iki şerit, o üçiincü şeridi uzun zamandır Karayollan ile görüştük şey
yapamadık ama Vali Bey de artık kaçınılmaz noktaya, Fatih Caddesinden sağa dönüşünü bir şerit
daha açıyoruz oraya arkadaşlar. üçüncü şerit oluyor. İki şerit, soldaki ve ortadaki şerit yukanya

doğru giden araçlar ama sağ şeritte sağ tarafa doğru, Park On Yediye doğru, Fatih Caddesine doğru

rahatlatan bir şerit olacak. Bu konudaki görüşmelerimiz ve iş birliğimiz devam ediyor.

İnneuİll YÜKSEL cÖxoBXİZ: Başkanım bilgilendirme için teşekkür ederim, Ayrıca
bizlerden de faydalanabilirsiniz bu konularda, fikir beyan edebiliriz.

BiRoL ARSLAN: Tabi ki. her zaman.

isRAHiIı{ yÜKSEL cÖxoBNİz: çok teşekkür ederim.

BiRoL ARSLAN: İbrahim kardeşim geçen beni ziyaret elİinız, çok teşekkür ederim. Bundan sonra

da bu diyaloglarımızı artırarak devam edelim. Bu tarz yani mecliste mesela şimdi bunlar ciddi bir
zaman aldı. Bu konuları yapacağımız toplantılar ile, bürokrat kardeşlerimizi de davet ederiz, bizim
eksik olduğumuz noktalarda teknik arkadaşlarımız da bu noktada sunum yaparlar ve siz de

bilgilenmiş olursunuz. Ama bu konuyu, bu konu da yine belediyemizin konusu değil. Şimdi biz
komisyon kursak ne yapabiliriz yani? Resmi hiçbir şeyimiz yok yani zaten Karayolları Bölge

Müdürlüğü gibi oradaki bu işin uzmanları, teknik arkadaşlar orası ile ilgili çözümü yaratıyorlar.

İsRAHİN{ YÜKSEL CÖrnnllİZ: Başkanım bu konuda sadece işin hızlandınlması konusunda.

BİROL ARSLAN: İşin hızlandırılması konusunda teşekkür ederim. İşin hızlandınlması konusunda

ıarafımdan Karayolları ile görüşüp ödenek çıkartılması konusunda desteğin olursa ben de mutlu

olurum. Sorun üç ay, altı ay önce çözülmüş olur. Tamam, tarafımdan yetkilendirildiniz İbrahim

Bey. Yetkilisiniz. Kepez Belediyesinin yetkilisi olarak lütfen Karayolları Şube Müdürümüz ve
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Bölge Müdürümüzle görüşürseniz size bir araç ve şofiir de tahsis ederim, Bursa'ya yollarım sizi
tamam mı? Çok teşekkür ederim. Evet, CHP Grubu buyurun lütfen.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım devletimiz, devlet kurumlanrun görev, yetki ve sorumluluklannı
birbirleriyle çok keskin çizgilerle ayırmıştır. Dolayısıyla Karayollarının yapmz§ı gereken işleri
Karayollarına, Devlet Su İşlerinin yapması gereken işleri Devlet Su İşlerine, belediyelerin yapacağı

işleri de belediyeye, kimin ne yapacağı çok bellidir. Kurumlar arasında birbirlerinin yapacağı işlere

yapılacak olan müdahalelerle kendi kaynaklarını boşa kullanmaktır ve belediyenin kaynaklarını
Devlet Su İşlerine, Devlet Su İşlerinin kaynaklannı Karayollarına, Karayollannın kaynaklannı
Orman Müdürlüğüne aktarılması doğru değildir. Komisyon kurmak bile biz onların müdahale

edemeyeceğimiz bir işe bir komisyon kurduğumuzda o komisyonun harcırahları bile göz önüne

alınması gerektiğini düşünüyorum. O yüzden uygun olmayacağını düşünüyorum.

BİROL ARSLAN: Peki o halde önerge on dördü, Duygu Hanım on dört değil mi?

DUYGU ÜNAL: On dort Başkanım.

BİROL ARSLAN: Evet, on dördün giindemimize alınmasıru oylarınıza sunuyorum. Kabul
edenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Beş kabul. Reddedenler? on bir ret. on dört numaralı Ak Parti Grubu önergesi

oy çokluğu ile reddedilmiştir. Önerge on beş, buyurun lütfen.

DUYGU ÜNAL: Devlet Hastanesine ulaşımda kuzeyden gelen trafik akımı ile güneyden gelen

trafik akımının hastane kavşağlnda çakışıp tıafik yoğunluğuna sebebiyet vermektedir. Bu konu ile
ilgili olarak bu alandaki yoğunluğun azaltrlması için başka bir güzergah belirlenmesi ile ilgili
belediyemizde bir çalışma yapılmakta mıdır? Konu ile ilgili meclisin bilgilendirilmesini talep

ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa bu konu ile ilgili bir komisyon

kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim yüksel GökDENız, Adalet ve kalkınma partisi meclis
üyesi.

BİROL ARSLAN: Her şeye komisyon kuruyoruz. İbrahim kardeşim her şeye komisyon kurdurdun

sen bize. Evet açıklar mısın bu konuyu bize? Danışmanların iyi ama, hakikaten başarılı onu

söyleyeyim sana. O danışmanların bu güne kadar bunları neden çözmemiş? Akıl hocaların, Kepez'i
batıran akıl hocan var ya senin, Kepez Belediyesini batıran, sahillerde halkın malında mülkünde

çöreklenip yiyip içen.

İnnaHİll YÜKSEL cÖxlBNİz: Başkanım söz hakkı doğacak bir polemiğe girmek
istemiyorum.

BİROL ARSLAN: Buyurun, söz hakkı, onun zaten hep sınırsız söz hakkı var. O konuştukça

batıyor benim de buradaki oylarım artarak devam ediyor. O hep Allah başımızdan eksik etmesin.

hep konuşmaya devam etsin. Evet canım sen yapıyorsun ya politika ben de yapayım ara sıra yani.
Hadi bakalım buvur-
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İsRAHİNl YÜXSrl- CÖxnBXİZ, Aynı konuda mutabık olduğumuz kanaatindeyim. Ço,züm için
öneriler bunlar. Başka bir amaç güdülmemektedir burada.

BiRoL ARSLAN: Peki, değerli meclis üyeleri, buyurun.

MURAT TURGUTALP: Sayın Başkanım, değerli meclis üyeleri, şimdi Burçin Bey'in belirttiği

bir harcırah durumu var biz kurulacak herhangi bir komisyonda herhangi bir harcırah vesaire

olmayacak bilginiz olsun. Biz Kepez'in problemleri ile alakalı ortak bir noktada buluşup bu
problemlerin çözümü ile alakalı çalışmak istiyoruz. Herhangi bir harcırah talep yoktur bilginiz
olsun.

BİRoL ARsLAN: Peki, teşekkür ederim. Bul.urun Abbas Bey.

ABBAS BOZKURT: Değerli Başkanım, sevgili arkadaşlar konular gerçekten hepimizin ortak

konuları, güzel konular ama burada kamuolunu bu kadar meşgul etmemizin de bir mantığı yok.

Hepimiz Kepez Belediyesi meclis üyeleriyiz AKP ve CHP olarak. Bunları oturup bir toplantı

salonunda birbirimizle gayet tartışarak, bir ortak nokta bulup ondan sonra yani bu kadar önergeye

de gerek yok.

BİROL ARSLAN: Bu kadar komisyona da gerek yok.

BABBAS BOZKURT: Tabi ki. Akıl hepimizin ortak aklı ve çözülmesi gereken şeyler. Bunlar için
arkadaşlara gerçekten teşekkür ediyorum Başkanım ve Kepez Belediyesine hem çay-küve içmeye

bekliyoruz. Bunları orada çözeceğiz Başkanım. Kamuolunu meşgul etmeye hiç gerek yok. Çaylar
benden Başkanım.

BiRoL ARsLAN: Çaylar Abbas Bey'den Yfüsel kardeşim iyisin hadi.

İsRAHİIvl YÜKSEL cÖx»rNİz: Başkanım teşekkür ediyorum ancak şu ana kadar

gözlemlerimde bütün yükü sizin kendinizin götiiıdüğünü, bütiin oıayıara hakim olduğunuzu ama

meclis üyelerinin bu yönetime katılması, görev paylaşımı ve sizin bu işlerin sadece koordinatör

olarak başında bulunmasını öneriyorum. Bütün meclis üyeleri olarak herkesin bir fikri var, herkes

yapıcı. Kepez'in sorunlarını çözmek için bu şekilde herkese bir görevlendirme veya dahil edilme

olursa çok sevinirim.

BiRoL ARSLAN: Teşekkür ederim böyle düşündüğün için. Evet, değerli meclis üyesi

arkadaşlarım on beş nolu önergeyi oylannıza sunuyorum gündeme alınmasını. Kabul edenler?

Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Beş kabul. Reddedenler?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: on bir ret

reddedilmiştir. Önerge on altı.
On beş nolu AKP önergesi, Ak Parti önergesi oy çokluğu ile
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DUYGU ÜNAL: Kepe, Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü'nün ekipman, aıaç ve personel eksikliğinin
olup olmadığının, aynca bir apartman yangınının çıkması durumunda Kepez Belediyesi itfaiye
araçlarının en fazla 3, Kat a kadar müdahale edilebildiği konuları ile ilgili meclisin
bilgilendirilmesini talep ediyorum. Aynca üç kat üzeri yapılarda ruhsatlandırma aşamasında diğer
harçlar adı atında araç filosunu güçlendirme adına bir kaynak yaratılıp yaratılamayacağının ilgili
birimlerce açıklamasını, bu konular ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa bu konu ile ilgili
komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrüim Ytlksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma
Partisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Peki, güzel bir öneri. Yalnız bize nasıl bir ödenek şey yapacağız, tahakkuk

edeceğiz onu bir açıklarsanız.

İsRAHİIvt YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım harçlar kanununda belediyenin düzenleyebileceği
yetkiler var. Bunları mecliste görüşürüz, bu konuda yasal prosedüre uyan herhangi bir çalışma varsa

o kapsamda bir kaynak yaratabiliriz. Bunu ilgili bir çalışma ile bu konuda yani hukuki olan bir
düzeye nasıl getirebiliriz bu aşamada bir çalışma yapılır.

BİROL ARSLAN: Teşekktir ederim. Kürşat Bey tecrübeli olduğu için bu konuda nasıl bir önerisi

olur hani siz dediniz ya bir şey yapalım diye.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri bir komisyon kurarız, bu komisyon

gerekli kanunIarı denetler ona göre...

BİROL ARSLANı Sen de usta siyasetçi oldun ya helal olsun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayenizde Başkanrm.

BİROL ARSLAN: Topu taca ata ata.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Valla topu taca atmayt biz sizden öğrendik çünkü siz sürekli

attığınız için arada bize de böyle yansıyor.

BİROL ARSLAN: Hadi ömekle bakalım bir tane topu nerede, yani biraz keyifli hale geldik yani.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım çok da uzatmayalım yani. Çok uzadı gerçekten.

BİROL ARSLAN: Bak ne güzel hepimizin, şu salonda herkesin ytizü gülüyor. Vallahi ben hiç

kendimi, hep dostlarla sohbet ederken bunu benden çok dinlemişsinizdir, ben kendimi ne siyasetçi

ne de politikacı gibi görüyorum. O yüzden yani.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Biz de sizi öyle seviyoruz Başkanım.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim canım kardeşim. Peki Burçin Bey bulurun.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım bizim Plan ve Bütçe Komisyonumuz tarifeleri ve yeni alınması
gereken bedellerle ilgili zaten her sene çalışma yapıyor. Bu konu ile ilgili yeni bir komisyon
kurulmasına gerek yok. böyle bir şey olduğu zaman Plan ve Bütçe Komisyonuna havalesi olur. Plan
ve Bütçe Komisyonu gereken kanunları inceler, uygrınsa uygun bedeli kararlaş

dosyasını hazır|at.
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BiRoL ARSLAN: Şimdi şöyle yapalım İbrahim Bey, zaten tarifeler biz Kasım ayında Plan ve

Bütçe Komisyonumuz toplanıyor ve tarifeleri belirliyor. 2024 yı|ı tarifeleri belirlendi. Doğal olarak

bu yıh ama Kasım ayında yapılan toplantıda.

İnnqlrİlıl YÜKSEL CÖX»EXİZ: Bunu daha öne çekebilme durumumuz varsa önerge veya

başka bir şekilde yapabiliyorsak onu da bir açıklasın yoksa Kasım ayınt mı bekleyeceğiz?

Yapabiliyorsak bir an önce belediyemize bir kaynak yaratalım.

BİROL ARSLAN: Peki mesela nereden, hangi kaleme koyalım mesela? Mesela su var, katı atık

var.

isRAHİIü{ YÜKSEL CÖXnrXİZ: Başkanım ruhsatlandırma aşamasında, imar ruhsatlandırma.

BİROL ARSLAN: İmar ruhsatlarında. Peki, hiç komisyon kurmaya gerek yok. O zaman Plan ve

Bütçeye havale ediverelim olsun bitsin. Ama şimdi sen diyeceksin ki bu konuda bizim mevcut

tarifemiz var ya 2023 Kasım ayında oyladığımız tarife, onun üzerinden bir incelemede bulun lütfen.

Şu kaleme şunu, şu kaleme şunu diye öner, hep birlikte onu atalım Plan ve Bütçe Komisyonuna.

1oplansınlar, tarifeyi artıralım.

isRAtIiN,l YÜKsEL GÖKDENiZ: Başkanım Müdür Bey kimse yetkili onunla görüşürüz.

BİR9L ARSLAN: Tamam, Müdür Bey'den de teknik bilgi alabilirsin. Teşekkür ederim. Başka var

mı? İbrahim Bey kısaca şunu söylüyor; tarifelerin içine yeni ilave bazı fiyat a(ışları koyalım, orada

biriken bütçe ile belediyemize bir itfaiye aracı kazandıralım diyor. Çok teşekkür ederim. Peki, zaten

hiç komisyona falan gerek yok. Sen direkt İmar Müdiremizden tarİfeleri al, teknik desteği al,

önümüzdeki meclise getirelim önergeni. Şu, şu kalemlerdeki fiyat artışlan diye getir önergeyi ondan

sonra Plan ve Bütçe Komisyonu oylayalım. Teşekkü ediyorum, Önerge on altı mı Duygu Hanım?

DUYGU ÜNAL; On altı Başkanım.

BİROL ARSLAN: Evet önerge on altının gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum. Kabul

edenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Reddedenler? Önerge on altı oy çokluğu ile reddedilmiştir. Önerge on yedi.

DUYGU ÜNAL: Kepez sanayisinde kanuna aykın olarak bulunan konteynırlarda yaşayan kişilerin
hırsızlık, uyuşturucu madde kullanımı Ve çevreye zarar verİne gibi suçlara karıştıkları ve bu

konuların sanayi esnafını rahatsız ettiği konusu ile ilgili belediyemizin bir çalışması bulunmakta

mıdır? Konu ile ilgili meclisin bilgilendirilmesini talep ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde

bir çalışma yoksa konu ile ilgili bir komisyon kurulmasınr arz ve teklif ederim. İbIahim Yüksel
GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis Üyesi.

BiRoL ARSLAN: İbrahim kardeşim teşekkür ederim. Giizel bir tespit. Şimdi değerli kamuoyu

20|9'da biz göreve gelmeden önce sanayi bölgemizde siz yeni belediye meclis üyesi arkadaşlarımı

da hem bilgilendirme adına orada Kepez'de evi olmayan, ihtiyaç sahibi iki ya da üç arkadaşımıza

eski yönetim tarafından bir şey yapılmıştı. Bizim dönemimizde, beş yıllık süreç içerisinde de

maalesef pandemiyle, ekonomik krizle bazı sıkıntılı olan aileler, biz de konteynır,
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konıeynırları kondu. Ama o konteynırları da şöyle koyduk onu da bilmenizi isterim, bize

Çanakkale'ye gidip bu ihtiyaç sahibi aileler Sayın Valimizle, Sayın Vali Yardımcılarımız ile
görüşmüşler. Onlar da dediler ki, rica ettiler, orada diğerlerinin yanına bu vatandaşlarımızı da

yerleştirebilir miyiz diye. Biz bunun üzerine onlar4 orada yerleşmesi konusunda yer gösterdik.

Valiliğin talebi ile bunları aldık. Ama son dönemde gerçekten, son altı yedi aydır ciddi bir orada bu

arkadaşlar kendi içinde sıkıntılar yaratıp kavgalar olmaya başladı. Bu noktada bize de gelen

şikayetler vaı. Hatta CİMER'e şikayet edilmişti. Dün zabıtamız, Cem Bey hatta burada gelip neler

yaptığımızla ilgili bir çalışmalarınızı meclisimizi bilgilendİrirseniz sevinirim. Biz de onların oradan

yer değiştirilmesi ile ilgili gerekli onlara tebliğleri yapmaya başladık. Buyuıun Cem Bey.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Buyurun sorunuz varsa Cem Bey'e de sorabilirsiniz.

innıHiııı yÜKsEL cÖxunxİz: Teşekkür ederim,

BİROL ARSLAN: Şimdi ne yapmamızı istiyorsun? Bu aşamada ne yapalım?

İBRAUİN{ YÜKSEL CÖX»ENİZ: Başkanım zaten tebligatı yapmtşsııuz. Yani bunları başka

uygun bir yere.

BİROL ARSLAN: Şimdi başka bir uygun yere, o halde şöyle yapalım; sevgili kardeşim İbrüim
Bey İmar Müdiremiz ile bu konuyu görüşün. Zaten böyle biı yerimiz olsaydı bugiine kadar onları

oradan alıp sanayiyi böyle bir sıkıntıdan kurtaracaktık. Ama böyle bir koyabileceğimiz başka bir yer

1,ok arkadaşlar. Onları da kış gününde sokağa da bırakamazdık yağmurda, karda, soğukta.

Dolayısıyla yani bahar gelsin dedik. Biz bu sorunu altı, yedi aydır yaşıyoruz ve hatta iki üç tane de

CİMER şikayeti oldu bu noktada ama kış gününde de onları takdir edersiniz ki kapının önüne de

koyamazdık. Ama tebliğe başladık. Buyurun Kürşat Bey.

İsnnHİN,I YÜKSEL CÖXDBNİZ: Tamam çözüm için adım atılmış, yeterli Başkanım.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Komisyon kuralım mı kurmayalım mı? Canım benim ya komisyon

kuralım ya kurmayalım. Kuralım dersen kuralım kurmayalım dersen kurmayalım.

isRAHiN{ yüKsEL cöroBNiz: Kuralım Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Peki, Kürşat Bey söz mü istediniz? Buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri evet bu konu daha önceden uzun

süredir gündemdeydi. Biz de krş günü sokakta kalmalarının pek yanında değildik. Bu tavrınızdan

dolayı da size teşekkür ediyorum. Bildiğim kadarıyla orada üç-dört tane aile var ve sadece bir

tanesinde uyuşturucu madde bağımlılığı gibi bir durum söz konusu. Bir de şu konuya dikkat etmek

gerekir, eğer diğer ailelerin böyle bir rahatsızlık verme durumu yoksa sadece bir aile üzerinden

diğerlerinin de mağdur edilmesi de hoş değil. Bence bunun tespit edilip biraz daha detaylı bir

çalışma yapılmasını tavsiye ederim.

BİROL ARSLAN: O halde benim önerim komisyon kurulursa mutlaka sizin komisy

almanızı istiyorum.
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ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: olur Başkanım biz görevden kaçmıyoruz. Ne zaman olursa biz
görevden kaçmıyoruz.

BİROL ARSLAN: Bir abin olarak, çünkü hakikaten çok ince düşündün, teşekkür ederim. Yani
tamam orada sıkıntıh bir-iki aile var, totalde onlar altı aile falan herhalde. Ama dediğin gibi bence

bu da bir önemli konu. Komisyonu kuralım ve komisyondaki arkadaşlar hepsini mi gönderirler,

ikisini mi gönderirler, birini mi gönderirler ya da hiç birini mi göndermezler komisyondaki

arkadaşlar karar versin. Evet önerge on yediyi gündeme alınmasını kabul edenler? Evet teşekkür

ediyorum, önerge on yedi, Ak Parti önergesi oy birliği ile kabul edilmiştir. Önerge on sekiz.

DUYGU tİNAL: Kepez Beldemizdeki ulaşım sorunu ile ilgili olarak Çanakkale Valiliği'nden
alınan bilgiye göre şehir içi taşıma protokolilniln bulanmadığı, şu an mevcut olan özel halk

oıobüslerinin kanuni bir yetkiye dayanmadan usulsüz çalıştıklan düşiinülmektedir. Bu konuların

çözümü ayrıca şehir içi ulaşımda yetersiz araç sayısı, sefer sayılarının arttınlması, duıakların daha

kullanışlı hale getirilmesi ve ulaşım ile ilgili diğer sıkınllann çözümlenmesi için bir ulaşım

komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel CÖKDENİZ. Adalet ve Katkınma

Partisi Meclis Üyesi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim, İbrahim Bey hadi bu konuda da bize yine düşüncelerini

paylaş ona göre hep birlikte takdir edelim.

İsRAuİN{ YÜKSEL cÖrlrNİz: Başkanım brınunla ilgili Çanakkale Valiliğine verdiğim

dilekçede, dilekçeyi okuyayım isterseniz.

BiRoL ARSLAN: Lütfen okuyun.

İBRAHİN{ YÜKSEL cÖx»Bxİz: İlgili başvuruda belirtiten meclis karan ve protokol ile Kepez
Belediyesi yolcu taşımaclhğı faaliyetlerinin l8 Nolu Şehir İçi Minibüsçüleri Motorlu Taşıyıcılar
Kooperatifine devri söz konusu değildir. Belirtilen uygulamada 5393 sayılı kanuna istinaden

Çanakkale ve Kepez'de her iki belediyenin mücavir alanlarında belediye ve özel halk otobüslerinin
yolcu taşımalarına, toplu taşıma işini yapmalannı kapsayan ortak hizmet uygulamasıdır. Bununla

birlikte Kepez Belediyesi kendi araçlarını mütelif hatlarda istediği sayıda ve sefer sayısında

çalıştırabilmektedir. Toplu taşıma hizmeti hem araç takip ve koordinasyon merkezinde araç

içerisinde bulunan kameralardan hem sahada bulunan denetim ekipleri tarafından denetlenmektedir.

BİROL ARSLANı Teşekkür ederim. Zaten konu sizin ifade ettiğiniz gibi biliyorsunuz malum

Çanakkale Valiliği, Çanakkale Belediyesi ve Kooperatifbir ulaşrm protokolü imzalıyor.

isRAuiIvI yÜKsEL cörnBxiz: protokol yok.

BİROL ARSLAN: Dur dur, hayır, hayrr. O taşımacıhğı Çanakkale Belediyesi sorumluluğunda
imzalıyorlar. Çanakkale Belediyesi kooperatife, Valilik Makamı. Sonra Sayın Başkan İsmail Yaşar
OĞUZ d<ineminde Kepez Betediyesi de onlara katılıyor. Biz de o protokole giriyoruz ve Kepez
Belediyesi de bu hakkını bu konsensüse veriyor. Çanakkale Belediyesi denetimine veriyor. Bizim
sözleşmemizin bitmesine biraz daha vakit var. On beş yıl kadar daha vakit var. Bu noktada.

buyurun
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İnnalrİlr YÜXSBI, GÖXnnXİz: Başkanım burada bu protokolün olmadığını beyan ediyor

VaIilik. Sadece ortak hizmet uygulaması diyor. Protokol yok diyor.

BiRoL ARSLAN: ortak hizmet neyse protokol ya da ortak hizmet. Biz ama bunu, Cem Bey bunu,

şimdi ulaşımda bunu kim biliyor? Hadi tekıik olarak arkadaşları bilgilendirelim.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Ve onun bitmesine de hakikaten on beş yıl falan var.

CEM MATARAı Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Hayır onların toplam kaç yılına kadar o protokol? On, on beş yıl düa var o

protokolün bitmesine.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

isRAtliüv1 yÜxsrı, GÖKDENİZ: Burada 5393 sayılı yasaya göre biz her tiirlü denetim ve

organizasyon yetkisine sahibiz.

BiRoL AR5LAN: Ama biz yetkimizi tamamen Çanakkale Belediyesine devretmişiz İbrahim

kardeşim. O protokolü ben size..

isRAuiN.{ YÜKSEL cÖ«»nxiz: Protokol, Valiliğin yazlsı Başkanım. Bu da Çanakkale
Belediyesinin vermiş olduğu, Ulaşım Hizmetlerinin vermiş olduğu cevaba istinaden cevap

vermişler. Böyle bir protokolün olmadığı yönünde var. Kadı kİ bu protokol olsa dahi bizim ulaŞım

sorunumuz var.

BİRoL ARSLAN: Bunu konuşabiliriz bak.

İnanirııl yÜKsEL cÖronxİz: Ulaşım sorunu ve yaptırlmı halk otobüsleri üzerinde sefer

sayılannın artırılması, dakikaların düşiirülmesi gibi konularda çağralım, istişare edelim ve KePez

halkının yarartna ne gibi şikayetler varsa onları uygulamaya geçirelim.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

igRAuiN{ yÜKsEL cÖxnsxİz: Ben onu demek istemiyorum. Bizim ayn ulaşım

komisyonumuz olsun, biz Çanakkale,den bağımsız kendi kararlarımızı kendimiz alalım.

BİROL ARSLAN: Hayır, a|amayız.

İBRAİN,I YÜKSEL cÖx»nxİz: 5393 sayılı yasaya göre bizim yetkimiz var.

BiRoL ARSLAN: İl Trafik Komisyonu var. Bizim onların üstünde kendi kararımızı kendimiz

almak gibi yetkimiz olamaz.

isRAHiN{ yÜKsEL GÖKDENİZ: 5393 sayılı kanuna göre var Başkanrm. Bu konuyu araştırsın

müdürüm.

CEM MATARA: Bilgi verdi.
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BİROL ARSLAN: Biz protokol yapmışız ve yetkimizi o dönemde Çanakkale Belediyesine ve

kooperatife devretmişiz arkadaşlar. Bunu şey yapmayalım, araç, belediyenin araç koyma, Kepez

Belediyesinin biz göreve gelmemizle birlikte iki tane Çanakkale Belediyesinden hibe otobüs aldık.

iki ıane izmir Büyükşehir Belediyeden hibe aldık. Bir tane de İstanbul Büyükşehir Belediyesinden

aldık, beş tane. Bizim mevcut otobüslerimiz de dahil olmak üzere hepsi zaten özellikle haklın

şikayetçi olduğu, az kullanılan hatlara koyuyoruz onlaıı. Onlan da bilmenizi isterim. Bunu da ilgili
bizim ulaşım sorumlumuz Faik ATAN kardeşim. Ondan da gerekli bilgileri alabilirsin, tamam mı?

Bizim toplantılanmızda Kepez Belediyesini temsilen Faik ATAN gidiyor. Her ay ulaşımla ilgili.
bazen ayda iki tane, bazen dört tane ya da bazen bir tane toplantı yapıyorlar. Bu toplantıya da Kepez

Belediyesinin Ulaşım Sorumlusu Faik ATAN katılıyor. Oradan detaylı bilgileri alırsan sevinirim.

İnn trıiıı.ı yÜKsEL cÖrnnNİz: Başkanım acele karar vermesek. 5393 sayılı kanunu ben

inceledim, kanunda yetki bizde. Müdürüm bu konuyu tekrar incelesin, irdelesin, istişare edelim.

Yani burada gereksiz yere zamanınızı çalmak istemiyorum. Biı çalışma yapalım diye düşünüyorum.

BİROL ARSLAN: Peki ama, peki lütfen önümüzdeki süreçte ulaşlm sorumlumuz ve Cem Bey ile

birlikte üçtü ortak toplantı yapın tamıım mr canım kardeşim?

isRAuiN{ yüKsEL cÖ«ınxiz: Tamamdır Başkanım.

BiRoL AR5LAN: Teşekkür ederim. Zaten bizi temsilen orada gidip, orada Kepez'in sorunları ile

ilgili bize oluşan şikayetleri orada gidip çözümü konusunda Faik Bey konuyu gündeme getiriyor.

Buyurun.

ieRAHiI\4 YÜKSEL cÖxnENİz: Başkanım ben komisyondaki sekretarya ile de görüştüm,

onların da bilgisi var. Bizim ayrı bir komisyon, ulaşım komisyonu kurmalannı onlar zaten kendileri

önerdiler.

BiRoL ARSLAN: Kim önerdi?

isRAHİN{ yÜKSEL cÖxnnNİz: İl Trafik Komisyonu sekretaryası ile görüştüm bu işlemler

için.

BiRoL ARSLAN: İl Trafik Komisyonu?

isRAHiI}ı yüKsEL GöKDENİz: Evet.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

igRAtIiIı{ yÜKsEL cÖxor,xİz: Tamam yani bu konunun yani çanakkale ile İl Trafik

Komisyonu ile bir alakası yok. Kendi bünyemizde çözebileceğimiz bir sorun. O yüzden buna acele

karar vermeyelim, araştıralım, bir araya gelelim, istişare edelim.

CEM MATARA: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Tam senesini bilemem ama yaklaşık on beş, yirmi yıl önce Recep kardeşim,

Samet bitebilirsin sen bu konuyu. Biz yetkimizi onlara devretmişiz zaten

CEM MATARA: Bilgi verdi.
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İBRAHİüı4 yÜxspı, cÖrnnxİz: Bu söz hakkımızı vatandaşların ulaşım sorununu çözmek için

ne gibi şeyler yapabiliriz onu konuşalım derim.

BiRoL ARSLAN: Peki, teşekkür ederim. Evet başka görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var

mı? Önerge on sekiz miydi Duygu Hanım?

DUYGU ÜNaL: On sekiz Başkanım.

BİROL ARSLAN: Evet önerge on sekizin gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum, kabul

edenler? Sayahm lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL AR5LAN: Reddedenler? On bir ret. Önerge on sekiz oy çokluğu ile reddedilmiştir. Önerge

on dokuz.

DUYGU ÜNAL: Çarşamba Pazarının üstünün kapatılmast Ve çevre düzenlemesinin yapılması hem

burada alışveriş yapan vatandaşlanmızın hem Pazar esnafimızın daha yaşanabİlİr ortamda ticaret

hayatına devam edebilmesi ile ilgili olarak belediyemizde ne gibi çalışmalar yapılmaküadır? Konu

ile ilgili meclisin bitgilendirilmesini talep ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma
yoksa konu ile ilgili bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ,

Adaleı ve Kalkınma Partisi Meclis Üyesi.

BiRoL ARşLAN: Teşekkür ederim Duygu Hanım. şimdi Ak parti Grubu çarşamba pazarı ile

ilgili önerge on dokuz. Orada bir çalışmamız var mı? Varsa bilgilendirin, yoksa bir komisYon

kuralım diyor. İmar Müdiremiz konu ile ilgili çalışmalarımızı paylaşıyor şimdi.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL AR5LAN: Peki bize ne cevap verdiler onlar? Biz burada Çarşamba Pazarının üzerini

kapatacağız dediğimiz zaman ne cevap verdiler?

MÜJGAN I(AYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Şimdi işin ben tabi arka versiyonunu da anlatayım. Esasında biz buraya

çarşamba Pazarının iizerini kapatmak ile ilgili proje de hazırladık. Bu noktada Müj gan Hanım kurul

ile de görüştti ama o dönemki ilişkiler zaten Halk Kafe şeyleri falan bayağı da ciddi şeydik, kurul da

iılaya pek. bize şey bakmıyordu, böyte güzel dileklerle bakmıyordu. Dediler ki Müjgan Hanım

yuvarladl, nezaket gösterdi, hiç proje falan yapmanıza gerek yok. Hiç zahmet edip de proje de

yapmayın biz bunu onaylamayız. Hatta dediler ki yere bir çİvİ çakarsanız hakkınızda soruşturma

açanz dediler. Yani o ayakları yere monte edeceğiz ya, taşıyıcıları, kolonlan, onu vurduğunuz anda

hakkınızda sonıştuıma açanz deyince biz kaldık ve o maalesef pğeyi gerçekleştiremedik. Doğal

olarak kaldı o. Ama yeni kurul geldi. Kurul değişti şimdi. Yeni kurul geldi, yeni meclis üyeleri

geldi. Belki ikili ilişkileri iyi olan arkadaşlarımız vardır. Kürşat Bey'in gayretleri ile belki kurul

üyelerini ikna ederiz. Değil mi Kürşat Bey?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Sayın Başkan, meclis üyeleri biz zalen Kepez'in lehine olan her

şeyde bugüne kadar elimizi taşın altına koyduk yine koymaya devam edeceğiz. Kurumlar ya da
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veriyorlar. Kanunlar çerçevesinde bazıları çok disiplinli olabilir bazılan biraz daha vatandaşın

esnetebilir bazı şeyleri. Bu kurulun kararıdır. Herhangi bir kurula baskı söz konusu değil zaten.

BİROL ARSLAN: olmuş olmuş.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Hani bu ön yargılannızı mecliste bence şey yapıp da kurumlarla

karşı karşıya gelmeyelim. I[ımlı bir siyasetle Kepez'in lehine işler yapalım.

BİROL ARSLAN: Olmuş bu çocuk tamam artık. Evet önerge on dokuz muydu Duygu Hanım?

DUYGU ÜNAL: on dokuz Başkanım.

BİROL ARSLAN: Önerge on dokuzu gündeme alınmasıru kabul edenler? Beş kabul.

Reddedenler? Önerge on dokuz, Ak Parti önergesi oy çokluğu ile. ,.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım bir şey söyleyebilir miyim?

BİROL ARSLAN: Geçti, yirmiye geldik. Kürşat Bey yirmide şey yapsak?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Tamam.

BİR9L AR5LAN: Evet hadi bakalım yirmi, Bu konuyu kapattık, yirmiye geldik. Hadi okuyalım

yirmiyi.

DUyGU ÜNAL: Ttırkiye'nin en büyük beldesi olan Kepezimizin ilçe olması için çalışmalar
yapmak üzere bir komisyon kurulmasını arz ve leklif ederim.

BİR9L AR5LAN: Bugün dersinize ne çalışmışsınız ama_ gözlerim yaşardı. Evet. İbrahim Bey

buyurun lülfen.

İsn.AHİür{ YÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım açık ve net, ilçe olalım istiyoruz.

BiRoL ARSLAN: ilçe olalım. Bu konuda biirokratlardan cevap verecek var mı? Hani bu

mesafeler, kanunda bazı.

isRAIIiLı YÜKsEL cÖ«»nxİz: Yerel Yönetimler 4442'de açıklıyor zaten Başkanım.

BiRoL ARşLAN: peki, ne diyorsunuz CHp crubu? Uygundur. Bence de uygundur, Mehmet Bey

buyurun. Aman germeyin, aman gözünüzü seveyim.

MEHMET YAMAN: Başkanım, değerli meclis üyeteri şimdi arkadaş bunu dillendirdi ama adres

yanlış. Ankara'ya gidecek, kendi Ak Parti Genel Merkezine gitmesi lazım.

BİROL ARSLAN: Neyse biz buradan başlatalım da.

MEHMET YAMAN: Biz buradan başlatalım evet, olalım herkes ister, Buraya bir ilçe olmamızı,

Türkiye'nin en büyiik beldesi bunu Kepez hak ediyor zaten. Ama Ak Parti iktidarı bunu çok
düşünür. Y apamaz da şu şekilde.

BİROL ARSLAN: Yapar yahu neden yapamayalım?
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MEHMET YAMAN: Çünkü memleketimiz Başkanım kaynak ayırması lazım. Buraya devletin

tüm kurumları kaymakamlıktan tuıun bütün birimleri yeniden açması lazım.

BİROL ARSLAN: Asker disiplini. Parayı nasıl müafaza ediyor bak.

MEHMET YAMAN: Ülkemizin durumu ortada. Ülkemizin durumu ortada olduğu için geçmişte

böyle bir çalışma yapıldı ama yapamadılar.

BİROL ARSLAN: Peki teşekkür ederim. Burada komisyon kurulması mı diyor? Peki gündem

yirmi, hep birlikte bir meclisi ilçe olalım diye bir oylayalım bakalım da. Evet, önerge yirminin

gündeme alınmasını oylannıza sunuyorum. Kabul edenler? Teşekkür ederim, yirmi numaralı Ak
Parti önergesi oy birliği ile kabul edilmiştir. Yirmi bir, buyurun lütfen.

DUYGU ÜNAL: Pandemi ile hayatımızda vazgeçi|mez bir hale gelen moto kuryeler ve motosiklet

demekleri için trafik sorununa da çözüm olabilecek motosiklet kullanım sayısını arttıImak için

beldemiz sınırları içinde motosiklet eğitimi yapılabilmesi için alan tahsisi yapılmasını, ayrıca

moıosiklet demekleri ile motosiklet dostu belediyecilik alanında sosyal faaliyetlerin hayata

geçirilmesini ve farkındalık yaratmak adına kepez meydanda bulunan belli noktalara motosiklet

park alanları yapılmasını, gerekirse bu konu ile ilgili komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim.

İbrahim Yüksel GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Partisi Meclis Üyesi.

BiRoL AR5LAN: Müjgan Hanım siz yerinizi alırken ben şey yapayım, vallahi çok güzel teşekkür

ederim ama bizde şöyle bir huy var herkes kendi arabasını kendi evinin, iş yerinin önünde olsun

istiyor. Kendi motorunun efendim kendi göz önünde olmasını istiyor. Mesela bizim orada,

meydanda motosikletleri çekme alanımız var ama hiç kimse çekmiyor bir de geliyor taşların üzerine

çıkartıyor onları senin evin karşısında değil mi? Sen oradan gördün onu. Ondan sonra oradaki

taşları da patlatıyorlar zaten sık sık biz de taş değiştiriyoruz. Herkes hemen motordan indiği gibi üÇ

adım kahveye, küveden motora. Ama motora biniyor taşı patlatıyor ondan sonra. Sabah hatta bir

ıanesini daha sabah yapürtırdım. O yüzden garip bir şey ama neyse Müjgan Hanım var mı öyle bir

motosiklet alanımız?

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Sizi de siyasete davet ediyorum. Benim dördüncü dönemimde meclise girer

misin?

innauiıl yÜKsEL cÖxonNİz: Başkanım her evde aşağı yukarı bir motosiklet var. Trafikte

de larkındalık açısından.

BİRSL AR5LAN: Sevgili kardeşim vallahi orada güzel böyle motosiklet paık etme yeri yapsak

1,ine bizim vatandaş yine gidecek taşın üzerine, kaldırımın üzerine çekecek. Ne diyorsun Ali? Ali
Bey kardeşim ne diyorsun? Siz taş dizmeye bıktınız değil mi?

isRAIüiNü yÜKSEL GÖKDENİZ: Başkanım bu motosiklet demeklerinin talebi doğrultusunda

ben bu önergeyi hazırladım. Onlar motosiklet kullanıcılanna ekstra güvenli sürüş eğitimi vermek

açısından bunu istiyorlar. Trafik işaret aynmları nasıl yapılır, onları göstermek istiyorlar. Çok
ehliyetsiz insanlar var trafikte bisiklet de elektrikli bisiklet de kullanıyorlar. Bu açıdan bir talepleri

vardı. FIem trafik sorununa çözüm,

4
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BİROL ARSLAN: Peki illa ki komisyon kurmamıza gerek yok bununla ilgili. Önerilerinizi
söyleyin biz o işleri yapalım. Evet önerge yirmi bir, gündeme alınmasını oylarınıza sunuyorum.

Kabul edenler? Sayalım lütfen.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BiRoL ARSLAN: Reddedenler?

ARZU GÜBRÜZ: Bilgi verdi,

BİROL ARSLAN: Evet. önerge yirmi bir oy çokluğu ile reddedilmiştir. Önerge yirmi iki.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Efendim, buyurun.

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRKı Başkanım arkadaşlar bir mola talep ediyorlar.

BİROL ARSLAN: İki önergemiz kaldı. Yirmi iki ve yirmi üçü de oylayalım ondan sonra geçelim

mi?

ERKAN KÜRŞAT ERTÜRK: Olur. Benim de bir sağlık randevum var ayrılmak zorunda

kalacağım bunun da tutanaklara girmesini istiyorum, yetişmem gereken. O yüzden iki önergeyi

yapalım ondan soffa şey yapalım, tamam.

BİROL ARSLAN: İki önergeyi yapalım ondan sonra on beş dakika ara verelim. Peki teşekkür

ederim. Evet önerge yirmi ikiyi okuyalım Duygu Hanım hızlıca.

DUYGU ÜNlL: Şet it Astsubay Kıvanç Kaşıkçı Kapalı Pazar Yerinin Pazartesi günleri hariç,

beldemizin otopark sorununu azaltmak amacı ile kapalı otopark olarak ücreti karşılığında
kullanılması ile ilgili belediyemizin bir çahşması bulunmakta mıdır? Konu ile ilgili meclisin

bilgilendirilmesini talep ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa konu ile ilgili
bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ.

BİROL ARSLAN: Şimdi İbrahim kardeşim teşekkür ederim önerin için ama şöyle bir durunı var;

iki yıl kadar önce şiddetli bir dolu şeyi vermişti Valilik hatırlıyorsunuz değil mi? Herkes

arabalarının üzerine İstanbul'da falan halı falan sermişti. Bizden de o zatnan vatandaşlar

arabalarının otopark olarak o akşamlık, risk akşamında Pazar yerine çekilmesini talep ettiler. Biz
onu kısmen yerine getirdik ama bizim teknik arkadaşlanmız şunu dedi; statiğinin orada bir risk
yarattığını, eğer burasını tümüyle otopark olarak kullandırdığımızda yaıın sizin de mesleğiniz
gereği bu bir sorun da yaşayabiliriz. Orada bir çökme sorunu da yaşayabiliriz dedi. Evet Burçin
Bey.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım orası projelendirilirken otopark alanı olarak proj elendirilmedi.
Açıklıklar çok geniş olduğu için oradaki araçların oluşturacağı yapı yükünü taşıma şansı yok. O

1,üzden ben buna karşı gelmiştim. Mümkünse bundan sonra bu şekilde durumlarda otopark olarak
kullanıImaması uygun olacağını söylemiştim.

d/{
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BİROL ARSLAN: Kısmen zemin katın belki zemin kat olabilir ama .ıra katlara, üst katlara her

hangi bir ilave yük sağlarsak eğer orada taşımaz ve yarın düa büyük bir felaketle de

karşılaşabiliriz. O yüzden bunu ama belediyeye gelir getirici projelerle ilgili çalışmalarım var.

Sürecin içinde sizden destek istiyorum. Efendim?

isRArIiN{ yüKsEL cöxoBNizı Reddedilmesin bu.

BiRoL ARSLAN: Hayır reddetti değil, bu bir risk ama bak şimdi.

İsRAtIİIvt YÜKSEL CÖxoExİz: Bu konuda değil, benim daha önceki önergemde belediyeye

gelir getirici komisyon kurulmasını reddettiniz.

BiRoL ARSLAN: Gelir getirici proje ne vardı?

İnncHİrı,I YÜKSEL GÖKDENİZ: Pğeyi komisyon kuralım dedim ama reddettiniz.

BiRoL ARSLAN: Geliri, ama gelir belli Zaten. sen İmar Komisyonuna getireceksin.

İsRAtIİNü YÜKSEL GÖKDENiZ: Yok yok farklı bir.

BİROL ARSLANı Yann müteahhitler ilave şey geldi diye Kürşat Bey ne diyorsun? Recep ne

diyorsun bu konuda? İlave müteahhit ondan sonra

isRAtIiI{ YÜKSEL GÖKDENiZ: Başkanlm o değil, hangisiydi bu.

BiRoL ARSLAN: Yahu tamam geriye dönme, yirmi ikiyi oylannıza sunuyorum. Gündeme alınsın

mı kabul edenler? Sayalım.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Reddedenleı?

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİR9L ARSLAN: Yirmi iki numaralı önerge oy çokluğu ile reddedilmiştir. Yirmi üç nolu önerge.

buyurun lütfen.

DUyGU ÜN.a,L: Belediyeye 26.04.2024 tarihinde yapılan 5 (beş) adet şoftir işçi alımında başvuru

şartlarının Çanakkale Merkez ilçesinde ikamet etme şartı ve diğer özel şartların ararunası işe alımda

hizmet odaklı ve liyakatli değil, kişiye özel işe alım yapıldığı düşünülmektedİr bu konu ile ilgili
olarak meclisin bilgilendirilmesini talep ediyorum. İkamiye ücretleri sosyal yardım paraları

ödenemezken yeni işçi alımı ne kadar uygundur? Emeğin alın teri kurumadan hak edilen ikamiye
tutarları ödenmelidir. Gerekirse konu ile ilgili olarak bir inceleme komİsyonu kurulmasını arz ve

teklif ederim. İbrahim Yükset GÖKDENİZ, Adalet ve Kalkınma Pa(isi Meclis Üyesi.

BiRoL ARSLAN: Vay İbrahim kardeşim, işçi dostu. Dün 1 Mayıs'ta yürüdün mü? Taksim'e
gidebildin mi İbrahim? Taksim'e gidebildin mi Taksim'e?

İnnnlrİlrl YÜKSEL cÖx»BNİZ: Cumhuriyet Meydanındaydım Başkanım.

,_r
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BiRoL ARSLAN: Hiç fotoğrafını görmedim ben senin Cumhuriyet Meydanında. Atma, atma.

Bütün gün kahvede kağıt oynuyordun. Hiç Cumhuriyet Meydanında görmedim.

isRAIriN,l YüKSEL cöx»nxiz: Siz de yoktunuz Başkanım.

BİROL ARSLAN: Ben izindeydim. Ben Taksim'deydim. Evet arkadaşlar Kürşat Bey'in işi var,

yirmi üç nolu önergenin gündeme alınmasını kabul edenler? Sayalım.

ARZU GÜRBÜZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Reddedenler? On bir ret. Yirmi üç nolu önerge oy çokluğu ile reddedilmiştir.

Gündemimize geçmeden önce on beş dakika mola veriyoruz. Kürşat Bey ayrılıyor. Meclis
tutanaklarına işleyelim lijtfen, 02.05.2024

Duygu ÜNıLBirol AltSLAN

MecIis Katibi

Davut YALÇIN

Meclis katibi
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II. oTUltUM

BİROL ARSLAN: Evet hazır mıyız arkadaşlar? Tutanaklara geçme adına Ak Parti Meclis üyesi

Kürşat Bey aynldı, tutanaklara geçelim. Gündem bir,2023 Malİ Yılı Kesin Hesabının Görüşülmesi.

SEVİLAY KUŞAK: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet Samet Bey sizin mesleğiniz, ne diyorsunuz bu konuda?

SAMET ÖZEL: Başkanım tahmini bütçe yapılmış.

BiRoL ARSLAN: Yüzde kaç? Yüzde doksan dokuz tutturmuşuz.

SAMET ÖZEL: Tutturmuşuz.

BİROL ARSLAN: Başarılı mı?

SAMET ÖZEL: Tahmini bütçede gelir yani birbirini yakalamış gider biraz aşmış ama gelir

yakalamış.

BtRoL ARSLAN: iki yiiz eııi milyonu tutturmuşuz.

5AMET ÖZEL: inşallah 2024' ıe daha faz|a tahsilat düa fazla gelir, daha faz|a yatırımlarla Kepez

halkına hizmet ederiz.

BİROL ARSLAN: Yatınmdan para gelmez ki para gider Samet kardeşim.

SAMET ÖZEL: Yatırımı yapacağız ki gelir olsun Başkanım.

BiRoL ARSLAN: Peki tamam hadi o zaman hep birlikte yeni yeni yatınrnlar yapıyoruz, gelir

kalemlerimizi artınyoruz değil mi?

SAMET ÖZEL: Kesinlikle.

BiRoL ARSLAN: Peki teşekkür ederim, evet. Var mı herhangi bir sorunuz Sevilay Hanım, a?

SAMET ÖZEL: Sayın Başkan 2023 yı[ı olduğu için bizim bu konuya burada tam hakim

olamadığımız için yani gelir ve gider yaklaşık tahminlerle birbirini yakalamış, ödemeler yapılmış yani

bir sorumuz yok, sorun da yok zaten.

BiRoL ARSLAN: Sorun da yok, teşekkür ederim. Onu zaten mizanlaıı alıp muhasebeden şey
yapabilirsiniz.

SAMET Öznı-ı zozq yılı için birlikte ekip olarak çalışmalan zaten ben de bütçe komisyonundayım,

çalışacağız.

BiRoL AR5LAN: Teşekkür ederim, peki o halde oylamaya geçiyorum arkadaşlar; gündemimizin

birinci maddesi 2023 Mali Yılı Kesin Hesabını kabul edenler? Teşekkiir ediyorum, oybirliği ile kabul

edilmiştir. Gündemimizin ikinci maddesi: Çanakkale Belediyesi Sokak Hayvanları Bakım ve

Rehabilitasyon Merkezi Ortak Kullanım Protokolü imza yetkisi hususunun görüşülmesi
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ALi DALAKLI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet geçen malumunuz biliyorsunuz bu konu görüşülmüştü ve henüz Çanakkale
Belediyesi şeyi almadığı için oradaki gecikmişlik, ona itiraz olmuştu seçimlerine. Orada heniiz seçim

sonucu kesinleşmediği için böyle bir kararı almak uygun değildi. Şimdi görüşüldü ve bu ay ki
meclisimize gelerek bana yetki verirseniz ben de en kısa süreçte Çanakkale Belediye Başkanı Sayın

Muharrem ERKEK'le Kepez Belediyesi ve Çanakkale Belediyesi Ortak Protokolünü imzalayacağım,

I{erhangi bir görüşünüz mü var mı arkadaşlar? Lütfen bulıırun.

MURAT TURGUTALP: Sayın Başkanım değerli meclis üyeteri, şimdi Çanakkale Belediyesi Sokak

Hayvanları ile alakalı ortak protokolümüz şu an ki silreçte muhtemelen yeterli geliyordur ancak

ilerleyen süreçlerde Kepez büyümekte ve sokak hayvanlan problemi de büyümektedir. Yani bu

hayvanlara karşı olan sağdulı-ılu davranışınız için de teşekkirr ediyorum. Bununla alakalı ilerleyen

süreçte Kepez' in kendine ait hayvan barınağının bakımevinin olması hususunda değerlendirmenizi arz

ediyorum Başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki çok teşekkür ederim sayın meclis üyem ama malumunuz arkadaşlar bugün

iilkemizdeki ekonomik sıkıntılar hepimizi tasarruf yapmaya yönlendiriyor. Evimizdeki harcamalardan

işyerimizdeki harcamalara işte kamu kurumlarından tiimüyle herkesin tasanuf yapmasını gerektiren

durumlarla karşı karşıyayız. Bugün Kepez Belediyesinin bir hayvan barınağına ihtiyacı var mıdır?

Elbeııe vardır. Böyle bir yatınm yapmalı mıyız? Elbette yapmalıyız ama bunu gerçekten arkadaşlar şu

an da hep beraber daha elzem daha önemli ihtiyaçlaıımıza kaynaklarımızı aktarırsak daha sağlıklı olur

diye düşünüyorum çünkü mevcutta Çanakkale Belediyesinin büyük bİr hayvan bannağının bir

bölümünü bize tahsis etmişler ve gidiyoruz. Ama bu noktada lütfen hep birlikte Avrupa Birliği hibe
programları var, hibe programlarından yakalayabilirseniz her zaman diyorum gelin başım üsttine her

zaman sizlerle işbirliği yapmaya hazırız ben ve arkadaşlanm. Kavga ya da itiş kakış hiçbirimize bir
menfaat sağlamaz. Hepimiz Kepez' e, Kepez halkına hizmet etrnek üzere bu yola çıktık ve bu yolda

eğer omuz omuza çalışırsak buradan Kepez karh çıkar diye düşünüyorum. Kepez halkr bu işten

menfaati olarak çıkar ve Kepez'in sorunlarını hep birlikte çözeiz diye düşünüyorum. O anlamda güzel

düşünceleriniz için teşekkür ediyorum.

MURAT TURGUTALP: Bu arada Başkanım şöyle de bir düşüncem var şimdi biz geçmiş dönemde

Çanakkale Belediyesinin hayvan barınağında yaşananlan hepimiz malumunuz görmüşüzdür; bununla

alakalı nıeclis üyeleriyle beraber Çanakkale Hayvan Bannağını ziyaret edelim, kendi gözümüzle

1,erinde görsek çok daha makul olur bilgilerinize arz ediyorum Başkanım.

BİROL ARSLAN: Çok teşekkür ederim hatta sadece hayvan bannağına değil bence Kepez

Belediyesinin hep birlikte yeni seçilen bizim grubun meclis üyeleri de var içme suyu arıtma tesisi, atık
su arıtma tesisi efendim bizim şantiyemiz bunun yarunda kreşlerimiz, spor merkezlerimiz ve en

kıymetlisi de çöp deponi alanı, Gerçekten çok kıymetli ülkenin ilk beş tesisi içinde yer alıyor ve

Çanakkale ve köylerinin yani Çanakkale BelediyesiUmurbey-Lapseki-Çardak ve biz Kepez
Belediyesi merkezdeki beş belediyeyi bunun içine alıyor. Bunun yanında Özel İdare var Özel İdarenin

de sorumlu olduğu tiim köylerin çöpleri toplanarak nasıl ayrıştırılıyor nasıl geri dönüşüme

kazandırılıyor ve gerçekten ne kadar kıymetli bir pğe olduğunu hep birlikte görebiliriz. Bu yatırımı
gerçekten kazandıran herkese çok teşekkür etmek lazım. Gurur duyacağımız hepimizin gurur duyacağı
proje ya bunu iki grup başkan vekili de ortak bir proglam yapsınlar tümüyle bir g
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ıninibüsümüze tüm tesisleri sizlere, yeni seçilen tiim meclis üyelerİmİze gezdirelim. O tesİslerde ne

hizmetler yapıhyor ne arkadaşlar ne işler yapıyor bunların hepsini birlikte gezelim görelim. Hayvan

barınağı demeyelim onu tümüyle genişletelim ve tüm işletmelerimizi tüm tesislerimizi gezelim. Çok
teşekkür ederim sağ ol. Evet arkadaşlar önerge ikide Çanakkale Belediyesi ile sokak hal,vanlan bakım

ve rehabilitasyon merkezinin ortak kullanımı için şahsıma Belediye Başkanına yetki verilmesini kabul

edenler?

NEJDET UÇAR: Önerge değil Başkanım madde.

BİR9L AR5LAN: Madde, önerge mi dedim ben? Gündemimizin ikinci maddesi oy birliği ile kabul

edilmiştir, teşekkür ederim, gtlndemimizin üçüncü maddesi aıkadaşlar. Belediyemiz Meclisinin 2024

yllı Haziran ayında yapacağı toplantı tarihinin belirlenmesi.

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİR9L ARSLAN: 7 Haziran benim için de 7 Haziruı ben de şey yaptım arkadaşlar 7 Haziran Cuma

günü. Saat öneriniz var mı? Yine l4:0O uygun mu? Haziran Ayı meclisimizin 7 Haziran Cuma günü

Turhan Mildon salonunda saat l4:00' te yapılmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir,

teşekkür ederim, Evet önergelerimize geçiyoruz, önergelerimizi Dawt Bey okuyor. Önerge bir

buyurun lütfen.

DAVUT yALçIN: çanakkale İli, Merkez İlçe, Kepez Beldesi, Cumhuriyet Müallesi, Ada: 455,

Parsel: 2, kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişikliği yapılmıştır. Kepez

Belediye Meclisinin 04.|0.2023 tarih ve 2023/89 sayılı kararı ile İmar Komisyonu'na havale

edilmiştir. 0l .1 l .2023 tarih ve 20231105 sayıh komisyon kaıarı ile plan notları ve yapılaşma koşulları

Irususunda incelemesi devam ettiğinden komisyonda kalmasna oy birliği ile karar verilmiştir. Nazım

imar plan Değişikliği dosyası 29.04.2024 tarihinde incelenerek sonuçlanmış olup, konunun

meclisimizce incelenerek. konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklif ederiz. Birol ARSLAN.

BiRoL AR5LAN: Evet komisyon başkanımız böyle alırsak bize komisyon raporunu okursa.

Komisyonumuz kaç kez toplandı Burçin Bey?

BURÇiN SOYSAL: İki kere toplandı başkanım.

BİROL ARSLAN: Peki buyurun komisyon raporunuzu dinliyoruz.

BURçİN SoYSAL: Kepez Belediye Meclisi İmar Komisyonu Raporu: Konu: Kepez Belediyesi,

Cumhuriyeı Mahallesi, Ada 455 ada iki parsele ilişkin l/5000 ölçekli Nazım İmar Plan Değişiktiği.

Yapılan incelemede onaylı bir l/5000 ölçekli Nazım İmar Planında ticaret artı konut alanında kalan

parselin ticaret artı turizm alanına alınması talebinin komisyon üyesi Murat TURGUTALP ve ReceP

AYMAZ' ın ticaret artl turizm alanı kalma kullanımının ya|nızca turizm alanı olmasrnın dÜa uygun

olacağı gerekçesiyle ret oylan diğer komisyon üyelerinin kabul oylaıı ile 3194 sayılı imar kanunun

sekiz (b) maddesine istinaden oy çokluğu ile karar verilmi ştir. 29 .04.2024

BİR9L ARSLANı şimdi AKp'li üyeler ret mi verdi? Aslında şimdi o bölgedeki akstaki biliyorsunuz

ticaret artı konut.

BURÇiN SoYSAL: Evet ticaret artı konut şu an mevcut.
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BİROL ARSLAN: Bu arada mevcutta ticaret artı konut ama onu turizme dönüştürülmesi şeyi yani

bilmiyorum.

BURÇiN SoYSALı Herhangi bir inşaat artışı ya da ...

BİROL ARSLANı Recep Bey kardeşim şey de senin işin yani oruısının Kepez' e bir turizm alanı

olarak şey yapılması hepimizin ortak menfaati olmaz mı? Yani hem istihdam.. .

MURAT TURGUTALP: Şöyle ifade edelim başkarum şimdi bir bölgede herhangi bir turizm tesisine

karşı değiliz. Biz sadece orada turizm artı ticafet alanr yapılmasıyla artabilecek trafik yoğunluğu

oluşmasını istemiyoruz. Hem orada güzel bir otelin yapılması Kepezimize kazandırılmasıyla istihdam

alanında yeni personel çalıştırılması bizim için uygundur, biz bunu beyan ettik.

BİROL ARSLAN: Yani ne bileyim kararlarınıza saygı duyuyorum ama sanki Kepez'de bir
yatırımcımızın önünü açmak hep beraber oy birliği ile, evet CHP Grubunun görüşlerini alabilir miyiz?
Üınit Bey inşaat mühendisi olaıak,

Ülrlİr CnNnn: Sayın Başkanım komisyonda görüştük. Orada konuşulan konular arasında bu işyeri

sahibinin ticaret yapması konusu arkadaşları biraz rahatsız etti, sebebi de şu; bu yapılacak otelin

diyelim turizm yerinin altında bir oto galeri veya buna benzer bir şey yapılması diye başlandı lafa ve

burada da gerekçe şu içerdeki kolonların şunun bunun kesilmesi ya keserse diye...

MURAT TURGUTALP: Başkanım şöyle. ...

ÜMiT CANER: Müsaade ederseniz müsaade eder misiniz tamamlayayrm ondan sonra nasıl istiyorsan

öyle konuş. Tabi bu bizim komisyonumuzun bir işi değil, içerideki kolonun kesilmesi sadece bir konut

alanının turizm alanına çevrilmesi. Zaten adamın ticaret şeyi var ruhsatı var. Bizim sadece oradaki

tercihimiz konut mu olsun turizm mi olsun? Biz bunu böyle uygun gördük orada da tartıştık bizim için

hiçbir Cumhuriyet Halk Partisi Grubu adına hiçbir sakınca da görmedik. Buradaki işlemin yapılması

sonunda arkadaşların da dediği gibi istihdam sorunu da çözülecek iyi kötü faydası olacak Kepez' e.

Benim için şu özelde sorarsantz iki şeye çok dikkat ederim. Birincisi kamunun menfaati var mı bu işte

ikincisi Kepez halkının ne kadar buna, bundan istifade edecek diye düşünürüm ve şahsım olarak bu

karan ben böyle yorumladım ve böyle verdim.

BiRoL ARSLAN: Peki teşekkür ederim, evet Murat Bey kardeşim.

MURAT TURGUTALP: Şöyle Başkanım şimdi bizim burada böyle bir karar vermemizin sebebi

yüksek katlı binaların altına turizm artı ticaret isteyen kişinin oto galeri vesaire işlerle uğraşmasından

dolayı yüksek, Cumhurbaşkanlığı Karamamesi ile yüksek katlı binalann altına oto galeri vesaire a(ık
izin verilmiyor, tam şehir dışına tek kat ya da iki kat binalar şeklinde izin veriliyor. Biz Kepez' e güzel

bir otelin kazandırılması tarafındayız ama bunun adına trafik yoğunluğu oluşturacak ya da sonrasında

yapılacak binanın altına galerilerin şimdi şöyle bir durum vardır; alttaki ticari alanın restoran vesaire

bir durum yapıldığında herhangi bir kolon değişikliğine gerek kalmıyor ama oto galeri tarzda yerlerin

yapılmasında kolonla ilgili işlemin durumların biraz daha farklı olabiliyor çünkü Hatay depreminde

şunu gördük çok kath binaların altındaki galeriler kolonların kesilmesinden dolayı yıkıldı. Benim

tereddüttüm buydu burada yani dedim arkadaşlara bundan dolayı sadece turizm tesisi olmasını uygu
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BİROL ARSLAN: Peki saygı duyuyorum, bulurun Ümit Bey.

Üuİr CıNER: Sayın Başkanım burada bir iş yeri süibinin otelinin altına otel yapılacağı

düşünülerek diye söylüyorum altına ne yapacağı konusu İmar Komisyonu sorunu değil. Bu bir

proj elendirilecek netice itibariyle adam buraya galeri yapmaz da sinema salonu yapar, onu yapmaz da

pastane yapar veya bir sanat galerisi yapar; resim heykel galerisi gibi düşünün, böyle yapar. Bu İmar

Müdürlüğünün işi. oradaki arkadaşlar proje notlannı yazar|arsa zaten sorun çözülür. Yani kanunsuz

bir şey gelip de ..

BİROL ARSLAN: Murat Bey kardeşimin mesleği olduğu için ondan en doğru kararı vereceğini

düşünüyorum tabi aynı şekilde Recep Bey kardeşimin de mesleği zaten.

BURÇİN SOYSAL: Başkanım bende bir şey söylemek istiyorum.

BİROL ARSLAN: Hadi bakalım bulurun.

BURçİN SoYSAL: Burada bizim yapmış olduğumuz fonksiyon değişikliği İmar Kanunlarına tenkit

edici ya da onu atlayan bir karar değildir. Mevcut imar planları aynı şekilde ya da Cumhurbaşkanlığı

Karamameleri aynı şekilde korunmaya devam eder. Oluşturulacak olan projenin kanuna uygunluğu

imar müdürlüğünün görev ve sorumluluğundadır. onlar konutlann ya da işyerlerinin ya da

ticarethanelerin neler yapılabileceği ile ilgili projeye baktıkları zaInan ilgili kanunları işletirler uygun

ya da değil karar verirler. Uygun olmayan bir şeye biz karar vermedik biz yapılamayacak bir şeyi

atlamadık yapamayacağı bir şeyi yapılabilir bir hale de getirmedik, arz ederim.

BiRoL AR5LAN: Teşekkür ederim, neden bunu açıyorum biliyor musunuz? Bu konuyu daha yüksek

sesle hep birlikte konuşahm herkes bilgilensin herkesin kafasında oluşsun ve ona göre hep birlikte en

doğru kararı verelim istiyorum o yüzden. Çünkü bu talep eden arkadaşımız Çanakkaleli basiretli

düzgün bir tüccarı saygl duyulan esnafı. Dolayısıyla hep beraber Çanakkale'ye Kepez'e güzel bir

sonuç çıksın istiyorum hepimizin ortak kararı ile en doğruyu konuşarak bulalım istiyorum. Yoksa

kabul edenler etmeyenler işin şey tarafı farklı ama bunu konuşup da en doğru tarafı belİrleyelİm

istiyoruz yani maksadım bu. Evet başka görüş beyan etmek isteyen aıkadaşım var mı? O halde

oylamaya geçelim. Burçin Bey siz kalın lütfen siz oradan kullanın oyunuzu çünkü diğer diğer siz

okuyacaksınız komisyon raporunda evet önerge birin kabulünü oylarınıza sunuyorum; kabul edenler?

Sayalım lütfen. On bir kabul, reddedenler? Dört ret, önerge bir oy çokluğu ite kabul edilmiştir. Önerge

iki, buyurun Davut Bey.

DAVUT yALÇIN: Çanakkale Merkez İlçe Kepez Beldesi, Cumhuriyet Mahallesi,455 ada 2 parsele

kayıtlı taşınmaz üzerinde 1/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişiktiği yapılmıştır. Kepez Belediye

Meclisinin 04.|0.2023 tarih ve 2023l9O sayıh karan ile İmar Komisyonu'na havale edilnıiştir.

0|.|1.2023 iarih ve 2023l|06 sayılı komisyon kararı ile plan notlan ve yapılaşma koşulları hususunda

incelemesi devam ettiğinden komisyonda kalmasına oy birliği ile karar verilmİştİr. Uygulama İmar

Plan Değişikliği dosyası 29.04.2024 tarihinde incelenerek sonuçlanmış olup, konunun meclisimizce

incelenerek konu hakkındaki karar ittihazını arz ve teklifederiz.

BİROL ARSLAN: Evet Burçin Bey komisyon raporumuzu okuyor.

BURÇİN SOYSALı Kepez Belediye Meclisi İmar Komisyon Raporu, Konu: Kepez Beldesi,

Cumhuriyet Mahallesi, 455 ada 2 parsele ilişkin l/1000 ölçekli Uygulama Imar P
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yapılan incelemede; onaylı 1/100O ölçekli Uygulama İmar Planında; Emsal:1.00, Y ençok:15,50 m

yapılaşma koşuluna sahip "Ticaret+Konut Alanında" kalan parselin, Emsal:1.00, Y ençok:l5.50 m

yapılaşma koşuluna sahip "Ticaret+Turizm Alanına" alınması talebinin, paftasında gösterildiği şekliyle
uygun olduğuna; Komisyon üyesi Murat TURGUTALP ve Recep AYMAZIN "Ticaret+Turizm Alanı"
karma kullanımının yalnızca "Turizm Alanı" olmasının daha uygun olacağı gerekçesiyle ret ovlan,

diğer komisyon üyelerinin kabul oylan ile 3l94 sayılı İmar Kanunun 8/b maddesine istinaden 9y

çokluğu ile karar verilmiştir. 29.04.2024.

BİROL ARSLAN: Evet bu da l/l000'liği. Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde

önerge ikiyi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Sayalım lütfen. On bir kabul, reddedenler? Dört

ret, önerge iki oy çokIuğu ile kabul edilmiştir, teşekkür ediyorum. Önerge üç, buyurun Davut Bey.

DAVUT YALÇIN: 5393 Sayılı Belediye Kanunun 20. Maddesinde meclis görüşmeleri görevlilerce

tutanağa geçirilir Başkan ve Katip Üyeler tarafından imzalanır. Toplantılar meclisin kararıyla sesli ve

görüntülü cihazlarla da kaydedilebilir denildiğinden Belediye Meclisimizin gerçekleştirdiği

toplantıların televizyon kanallarından intemet kanallarından sosyal medya üzerinden yayınlanma

hususunun Sayın Meclisimiz heyetince görüşülerek gerekli kararın alınmasrnr arz ve teklif ederim.

02.05.2024 Birol ARSLAN.

BİRçL ARSLAN: Teşekkür ediyorum, değerli meclis üyeleri malum beş yıl bolıınca meclis

toplantılarımızı televizyon kanallarından ve sosyal medyalardan yayınlamıştık. Şeffaflık ilkemiz

doğrultusunda yine aynı şekilde meclis karan alıp bu beş yıl süre zarfında yine yayınlanmasını hep

birlikte oylayacağız. Ak Parti Grubunun bu konuda görüşü var mı?

isRAHiN.| vüKSEL GöKDENİz: Uygundur.

BİROL ARSLAN: Uygundur. Evet CHP Grubunun Nejdet Bey ?

NEJDET UÇARı Uygundur.

BİROL ARSLAN: O zaman önerge üçün her iki grup da uygundur dedi. Önerge üçün kabulünü

oylannıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. Bulıırun Davut Bey önerge dört.

DAVUT YALÇIN: Kepez Belediyesi sınırları içinde ve mücavir alanında bulunan ve bundan sonraki

yapılacak olan otobüs durakları, reklam panoları, billboardlar, LED ışıklı reklam ekranlan/tabelaları

vb. konularında, l 0 (on) yıl süre ile kiraya vermek için Belediye Başkanı'na yetki verilmesi hususunun

Sayın Meclis Heyetince göüşülerek gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim.

BİROL ARSLAN: Evet bu tabi on yıllık süreci biz belirleyeceğiz. Daha önce on yıl yapmışlar bitti.

bitiyor şimdi biz yenisini a|acağız. Öneriniz var mı arkadaşlar?

isRAIüiI{ YÜKSEL cÖx»nxİz: Başkanlm biz üç yıl için mutabık olmuştuk.

BİROL ARSLAN: Görev süremiz olsun. Dört yıl diyelim mi?

isRAtIiN{ yüKsEL cÖx»nNİz: Görev süreniz.

BİROL ARSLAN: Çünkü neden şimdi bu ihale şartnamesinin hazırlanması ihaleye çı
onaylanması zaten üç beş ay da öyle geçecek iki ay da öyle geçti.
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innırrİı,ı yÜxsnı, cÖxnBNİz: Görev süresinin bitimine kadar diyelim.

BİROL ARSLAN: Ama görev süresi demeyelim onu dört ya da beş yıl diyelim.

innerıiııı YüKSEL cöxnENiz: Dört, dört..

BiRoL ARSLAN: Dön yıl, Ak Parti Grubu dört yıl diyor.

NEJDET UÇAR: Başkanım ben şöyle bir öneride bulunmak istiyorum burada şimdi siz müteşebbis

olsanız İbrahim Bey bu ihaleyi kaç yıl almak istersiniz?

BİROL ARSLAN: Ya şimdi öyle şey yapmayalım ya.

NEJDET UÇAR: Hayır Başkanım şimdi

BİROL ARSLAN: Yatınm yapacak.

NEJDET UÇARı Biz bir saattir. iki saattir belediyenin gelirleri için şey yapıyoruz burada önergelerle

gelir getirmeye çalışıyorsunuz hazır burada müteşebbisi bulunacağı bir şey var ihale şeyi var niye buna

karşı çıkıyorsunvz az önce de gelir getirecek şeye itiraz ediyorsunuz. Belki o imar yapısının

değişikliğinde Burçin Bey bir değerlendirmem oluyor tekrar burada, lütfen bunu söyler misiniz bu

değerlendirmeler belki de belediyeye milyonlarca para getirecek niye ret veriyorsunuz burada, ondan

sonra popülistlik yapmıyoruz diyoruz biz, taşı elin altına koyduk diyorsunuz Kepez'e şey

yapıyorsunuz. En yüksek seviyede başkanım on yıldan benim teklifim.

isRAHiN{ yüKsEL cöxnoxiz: Başkanım biz..

MURAT TURGUTALP: Nejdet Abi de .. bu da size yetki verilmesi ile alakalıydı..

BİROL ARSLAN: Ama yılı bildirecektik ya.

MURAT TURGUTALPı Yılı bildireceğiz, yani yılı..

BİROL ARSLAN: Nejdet Bey şunu diyor kısacası bir yatırımcı gelecek şimdi Murat Bey kardeşim

yatırımcı tekrar tabi bu on yıl önceki teknoloji şu anda ki mevcut düşün billboardlanmız şeylerimiz
artık tabi teknoloji ilerledi şimdi şey reklamlar hani dönüyor biliyorsunuz hani böyle elektronik

reklamlar var ya isterseniz bunları gözden geçirelim. Çünkü bir yatırımcı üç yıl dört yıl diye

bağladığımızda gelip o şey görselleri yeni teknolojiyi kullanmayabilir teşekkür ederim, Nejdet Bey

bizi iyi yönlendirdi. Eğer bunu uzun tutarsak orada yapacağı yatırım o Zaman üç yıl dört yıl olursa

tutup dijital o elektronik dönüşümden şey yapmayabilir yatırım yapmayabilir ama uzrın süreli olursa

değil mi Murat Bey kardeşim o zarnan burada alaka düa yüksek olabilir kallımcı sayısı da ihaleye

t'azla olur ne kadar katılımcı sayısı fazla olursa rekabetten kalite doğaı bunun sonunda Belediyemiz
kasasına daha faz|a bit para gelebilir. Nejdet Bey' e teşekkür ediyorum. Benden bir yemek kazandı.

MURAT TURGUTALP: Sayın Başkan değerli meclis üyeleri konuyu en baştan bize bu şekilde lanse

edilmiş olsaydı anlatmış olsaydı biz de belki olumlu göniş kullanabilirdik ama bunu açıklamadan bize

neden reddediyorsunuz gibi bir tavırla gelmesi yanhş bana göre çünkü bilmediğimiz bir konuda biz de

görüş beyan ettik dedik ki belediyenin görevi süresi boyunca yapılması uygun diye belirtmiştik
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NEJDET UÇAR: Kesinlikle tavır yok çok güzel gidiyoruz şimdi de mesela az önce Burçin Bey' in
İmar Komisyonu Başkanının okuduğu şeyi o ben bir taraftan mukayese yapıyorum kafamda Burçin
Bey şey yapar mısınız bu şey tarife değişikliğinden ötiirü Belediye bir şey olacak mı? Lütfen.

BURÇİN SoYSAL: Şimdi biraz önce aldığımız fonksiyon değişikliği kararına istinaden burada bir
değer artışı söz konusu olacak ve devletimizin belirlediği kanuna göre bir firma yetkilendirilecek ve

burada bir değer tespiti yeniden yapılacak ve bu yapılacak değer arttşına..

BİROL ARSLAN: Ama ret verdin İbrahim kardeşim onu ne yapacağız?

NEJDET UÇAR: Onu sordum niye ret veriyorsunuz diye?

MURAT TURGUTALP: Burçin Bey söyledikten sonra açıklama yapacağız.

NEJDET UÇAR: Bunu söylemeye, özür dilerim bunu söylemeye çahştım Belediye para kazanacak

burada.

MURAT TURGUTALP: Bizim şöyle buradaki konu şu biz bu projeye karşıyız diye bir şeyle
gclmedik, biz burada sadece turizm tesisinin yapılmasıyla alakalı bir görüş beyan ettik bunu dile
getirdik sadece. Yani biz projeye karşıyız diye belediyeye para gelmesin diye bir şeyle gelmedik.

buyurun başkanım.

BİROL ARSLANı Şimdi ben topu atıyorum arkadaşlar değerli kamuolıı bilmenizi isterim ki burada

oluşabilecek olan değer artışı Belediyemizin resmi kasasına girecek buradan da tabi ki bu gelen para da

halkımıza hizmet olarak dönecek. Bunu bir kere net olarak bilelim yani buradaki değer artışının yüzde

kırkı belediyemizin resmi kasasına yüzde otuzu bakanhğın kasasına Murat Bey ve Recep Bey iyi
biliyor bu konuyu yiizde yetmiş oradaki değer artışınm belediye ve bakanlık kasasına yatırmış olacak.

Bunu ben baştan söyleseydim belki arkadaşlar kararları da değişebilirdi. Efendim ama biliyorsun da

Recep Bey kardeşim ona da ret veriyorsun sen de. Yani valla yani yann senin de önergen gelecek ona

göre ha. Ona göre öyle vatandaşa gelince ret, kendine gelince yok bahçe duvarları yok bilmem ne valla

kafadan ret bak ona göre söyleyeyim sana. Hiç pazarlık söz konusu değil. Bakın arkadaşlar her bize

vatandaş her şeyi talep edebilir bundan anormal bir şey bunu bir rant olarak görmeyelim. Vatandaş

hakkını ister arkadaşım, vatandaş hakkını ister burada da vatandaş elbette kİ hakkını isteyecektir ki
burada anormal bir şey yok ticaret artı konutu ticaret artı turizme çevireceğiz. Yani bunun allnda yok

kolondu yok bilardo salonuydu yok oto showıoomdu demememiz lazım. Bakın bu Çanakkale
ekonomisine hakikaten bir kazançtır. Bu bir işte geçen hafta açmış olduğumuz otel Çanakkale' de.

Çanakkale turizmine o kadar katkı sunacak ki düşünün Çanakkale' deki işte bizim resmi verilerde

vardı gelen konaklayıcı sadece bir akşam kalıyor biz bunu bir türlü iki akşama çıkaramıyoruz niye?

Bizim turizm tesislerimiz yok dolayısıyla konaklama sorunu yaşadığı için ülkenin diğer noktalarından

gelecek olan o turizmci Çanakkale' de konaklayamıyor. İşte bakın bir tane şeyi devreye soktuk çok da

başarıh bir tesis. Bunları böyle artırabilirsek ve bakrn sadece açılışta da o gün konuşmam da ifade

etmiştim. İzleyenler biliyor 23 Nisan' da çocuk bayramında altı yüz on beş çocuğumuzu Çanakkale' ye

Kepez' e getirdik biliyor musunuz altı yüz on beş çocuk ve altı yüz on beş tane üç gece onlara yatak

saıtık. Hepsi cebinden kalıyor. Efendim altı yüz on beş öğrenci üç öğün yemek yedi. Altı yüz on beş

çocuk çarşıya gitti alışveriş yaptı. Ama dondurma yedi ama çikolata aldı ama evine hediyelik eşya aldı.

Bunların hepsini gerçekten biz yöneticilerin düşiinerek kaıarlar almamız gerekiyor. O yüzden bir
turizm tesisinin orada açılmasından dolay ı biz o yatırımcıya vallahi kırmızı halı serm
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Çanakkale'deki biz yöneticiler olarak bu turizm tesisine kırmızı halı sermeliyiz. Şimdi düşünün

oradaki otele gelen müşteri konakladı, üç yıl sonra inşallah Allah nasip etsin hızlıca kazasız belasız iki
buçuk yılda bitirsin ve oraya gelen işletmeci Samet kardeşim şuradaki sahile hizmet sahildeki
restoranlarda yemek yese ya da ne bileyim şurada çarşıya gitse alışveriş yapsa bunlann hepsi bir tane

orada mont beğendi mont alsa Çanakkale esnafı için kötii mü olur? Hepimiz bu unsurlan gözetmeliyiz

arkadaşlar karar alırken, hepimiz bu unsurları gözetme|iyiz. Yani o yüzden ben Nejdet Bey in çıkışı
belki şey gibi göründü sert gibi göründü Nejdet Bey'in birazcık mizacı birazcık yumuşatalım evet bu

konuda seneyi belirleyelim. Nejdet Bey'in tavsiyesi de doğru bir tavsiye şimdi bir yatırımcı uzun

senelerin bir yatırım maliyeti oluşacak arkadaşlar o billboardlann o şeyleri raketleri hepsini ya

yenileyecek ya mesela şimdi onların ışıklandırması bile yok belki de şartnameye öyle bir şey
koyacağız ki dijital dönüşümlü olacak yok ışıklı olacak falan bu tabi Kepez'e vizyonuna da mimarisine

de bir şey katacak ha doğru söylüyorsun. Evet Abbas Bey bulıırun.

ABBAS BOZKURT: Sayın Başkanım kısa süreli ihaleler her zaman kamuya getiri olarak da düşük

bir getirisi var .

BİROL ARSLAN: Yani düşük mü olur?

ABBAS BOZKURT: Kesinlikle Nejdet abiye katılıyorum. Kesinlikle on yıl olmah burada kamuyu

gözetmemiz gerekiyor ve bir daha bir daha uğraşmaya gerek yok.

BİROL ARSLAN: CHP Grubunun on yıl diye bir şeyi var haydi arkadaşlar toparlayalım ve hep

birlikte ortak karar alalım.

SAMET ÖZEl, Bizim kararımız dört yıl çünkü gelen müteşebbis veya girişimci bunu zaten e-

dönüşümü alt yapısını hazırlayarak geliyor ve verilen kiralar daha sonra düşük kalıyor. Enflasyon

oranında artış yapsanız bile belediyenin geliri alt seviyede kalıyor. Ama yeni yılda bir daha yapsın bir
daha girsin kiterleri hazır zalen elinde şeyler vaı yeterli yatırımı yapmış.

BiRoL ARSLAN: Enflasyonun sebebi CHP Grubu değil ki arkadaş yani.

SAMET Özrl: CrlP Grubu olduğunu söylemedim Başkanım. Ama artış yapmak istediğinizde kira
yeterli olmuyor. Şu an işyerlerinin kiralarından vesaire kiralarından hep ömek alın. Bir beş yıl soma

biz kiracıyı çıkarıp yenisini sokalım ki yüksek gelir elde edelim diye bakıyor ticari işletmelerin hepsi.

BiRoL ARSLAN: Peki tamam AKP Grubu dört yıl dedi Abbas Bey ve Nejdet Bey on yıl dedi

buyurun Mehmet Bey.

MEHMET YAMAN: Başkanım o zaman arkadaşlar enflasyonu yaratanlar belli. TÜİK de tespit

cdiyor. Peki bizim emekli maaşları ne olacak? rÜİK' e göre veriliyor. Bu enflasyon buraya sahip

çıkmaya çalışıyorlar ama iktidara bunu söylemeliler. Ben de başkanım fikıim on yıldan yana.

BİROL ARSLAN: Emekliler valla on yıl diyor. Evet bir de Hilal Hanım'ı dinliyoruz.

HİLAL MERİÇ GÜRı Başkanım hem meclis üyesi olarak hem de bir esnaf olarak konuşmak
istiyorum, Şimdi bir ihaleye girecek bir kişi ben olsam ve yatırım yapacak olsam bizler de dükkan
sahibiyiz. Biz de işletme sahibiyiz. Ben olsam düşük bütçeli gireceğim bir yıla girmem yat
göre yapanm, O yüzden on ıl diyorum.

39

ırımı da ona



BİROL ARSLAN: Evet o halde CHP Grubu on yıl AKP GRUBU dört yıl dedi revize ediyor muyuz?

Hadi gelin sizi ortada buluşturalım şunu sekiz yl yapalım hep beraber tek kalemde hep beraber.

SAMET ÖZBLı Biz yaparız sekiz ama belediyenin gelir anlamında zaran olacak on yıl sonra zam

yapmak istediğinizde ...

BİROL ARSLAN: Peki mikofona söyler misiniz? Zararı nasıl olur belediyeye?

SAMET Ö7,ELı Kira artış oranlarına olacak başkanım bugün verdiğiniz yüz bin liralık kira geliri on

sene. ..

BİROL ARSLAN: Orada hatahsın şöyle; belirlediğimiz rakam her yıl devletin açıkladığı TEFE
-l'ÜFE 

oranında artış sağlıyor. Eger TÜİK doğru enflasyonun açıklamasını yaparsa gelirlerimiz de bir

şey olmaz yani bu yıl ki rakamı sekizinci yılda da ödemeyecek yani Samet kardeşim. Bu yıl ödedi

yılbaşında devletin açıkladığı TEFE TÜFE oranında rakama artıyor yeni yılda 2025 yılından itibaren

orada şey yapıyor hadi gelin bu grubu iki grubu birleştirelim sekiz yıla siz de inatlaşmayın, peki. ..

SAMET ÖZEL: Uygundur Başkanım.

BİROL ARSLAN: o halde arkadaşlar önümüzde beş yıl var ve beş yıl içinde hep birlikte uyum içinde

çalışmalıyız. Birbirimizi doğru anlayalım. Gönlümüz temiz hiç merak etmeyin. Hadi bakalım benim

teklifim üzerine sekiz yıl olaıak duraklann önerge kaçtı? Üç müydü? Dört, önerge dördün sekiz yıl
olaıak kabulünü oylarınıza sunuyonım. Kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim.

önerge beş.

DAVUT YALÇIN: Kepez Belediyesi sınırlan içinde yer alan Bankamatik (ATM) yerlerinin l0 (on)

yıl süre ile kiraya vermek için Belediye Başkanr'na yetki verilmesi hususunun Sayın Meclis Heyelince

görüşülerek gerekli kararın alınmasını arz ve teklif ederim.

BiRoL ARSLAN; Evet Murat Kardeşim.

MURAT TURGUTALP: Başkanım şimdi bununla alakalı ekstra bir yatırım sanırım gerekmiyor

ATM ile alakalı çünkü iç hacmi kısım tamamen değiştirilip banka etrafinda güncel makineler geliyor

bununla alakalı da önerimiz yine dört yıl Başkanım.

BİROL ARSLAN: Yahu ben onu uzlaştırıyonım sen onu şeyden niye, Nejdet Bey buyurun.

NEJDET UÇAR: Uztaşıya devam Başkanım, aynı görüşteyiz CHP Grubu olarak. İlk açıkladığımız

şeyin arkasındayız ama bir uzlaşı havası yakaladık burada devam edelim.

BİROL ARSLAN: Peki Eda Hanım var mı?

EDA YILDIRIM: Şimdi bankamatik dört yıl için çok kısa biı siire değil mi?

MURAT TURGUTALPı O giln ki güncel şartlara tekıardan karara bağlanabilir yani zor bir durum

değil.

EDA YILDIRIM: Ben de uzlaşıya devam diyorum ben on yıl diyorum aslında da.
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MURAT TURGUTALP: Başkanım uzlaşı sizden gelirse biz tekrardan kabul edebiliriz, ama uzlaşı

sizden gelmesi gerekiyor.

BİROL ARSLAN: Hadi bakalım o halde hepsini birlikte sekiz yıl olarak teklif ediyorum kabul

edenler sekiz yılı? Evet teşekkür ediyorum önerge kaç etti Davut şimdi?

DAVUT YALÇIN: Beşti.

BİROL ARSLAN: Altıncı önergeyi okuyoruz evet bulurun lütfen.

DAVUT YALÇIN: Kepez Beldemizdeki en büyük sorunlardan biri olan su sorununun kalıcı çözümü
için muhtelif su havzalarının yer belirlemeleri, Atikhisaı Barajındaı su alınması, Çanakkale Belediyesi

ve Devlet Su İşleri ile istişare edilmesi ve su ile ilgili diğer konular için bir komisyon kurulmasını arz

ve teklilederim. lbrahim Yüksel CÖKDENİZ.

BİROL ARSLAN: Evet arkadaşlar Su Tasamıf Komisyonu adı komisyonlarımız beş kişi, beş kişiyi

oylamanıza sunarım, komisyonumuz beş kişi olmasını. Evet oy birliği ile kabul ettik. AKP Grubu iki
isim önerecek CHP Grubu üç isim önerecek. Evet Buyurun AKP Grubu. Yazıyoruz arkadaşlar.

İsnıHİN{ YÜKSEL cÖxlExİz: ibrahim Yüksel GÖKDENİZ, Murat TURGUTALP.

BiRoL ARSLAN: Sayın ibrahim Yüksel GÖKDENİZ, Sayın Murat TURGUTALP AKP'nin
komisyon üyeleri. CHP Grubu?

NEJDET UÇAR: Ümit CANER, Burçin SOYSAL, Abbas BOZKURT.

BİROL ARSLAN: Sayın Abbas BOZKURT, Sayın Ümit CANER ve Sayın Burçin SOYSAL uygun

muyuz arkadaşlar? Bu beş kişinin Su Tasamıf Komisyonuna kaç yıllığına?

MEHMET BOYRACI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: 2025 Nisan Ayı'na kadar, kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür

ederim. Önerge yedi, buyurun lütfen.

DAVUT YALÇIN: Kepez Beldemizdeki en büyük sorunlardan biri olan su sonınu ile ilgili olarak su

tasarrufu önlemlerinin alınması, kayıp kaçağın önlenmesi, altyapıların yenilenmesi çalışmalarının daha

sağtıklı yapılabilmesi için bir komisyon kurulmasını arz ve leklif ederim. İbrahim Yüksel

GÖKDENİZ.

BİROL ARSLAN: Yine aynı isimlerin aynı görev süresi içerisinde.

MEHMET YAMAN: Hayır hayır öyle değil.

BURÇiN SOYSAL: Aynı komisyon altında.

NEJDET UÇAR: Aynı komisyon adı altında,

BiROL ARSLAN: Su Tasamıfu Komisyonuna havalesini oylannıza sunuyonım, kabul edenler? Oy

birliği ile kabul edilmiştir, teşekkür ederim. Önerge on yedi.

41,



DAVUT YALÇIN: Kepez sanayisinde kanuna aykırı olarak bulunan konteynırlarda yaşayan kişilerin
hırsızlık, uyuşturucu madde kullanımı ve çevreye zaraı verme gibi suçlara karıştıkları ve bu konuların

sanayi esnafinı rahatsız ettiği konusu ile ilgili belediyemizin bir çalışması bulunmakta mıdır? Konu ile
ilgili meclisin bilgilendirilmesini talep ediyorum. Bu konu ile ilgili belediyemizde bir çalışma yoksa

konu ile ilgili bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ.

BİROL ARSLAN: Bu komisyonun adı da Çalışma Komisyonu.

NEJDET UÇAR: Kepez Çalışma Konıisyonu.

BİROL ARSLAN: Kepez Belediyesi Çalışma Komisyonu. Evet AKP Grubunun iki ismini alalım

lütfen. Önce beşi oylayalım beş kişi olmasını kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir, buyurun.

AKP Grubu.

İsRAuİNü YÜKSEL CÖxnBMz: Başkanım siz Kiirşat komisyonda..

BiRoL ARSLAN: Evet evet evet o'nu özellikle y aan otaya.

sAMET ÖZEL: Kürşat ERTÜRK.

BİRoL ARSLAN: Kürşat ERTÜRK.

İBRAHiN{ YÜKSEL GöKDENİZ: ibrahim Yüksel GöKDENiZ.

BİROL ARSLAN: İbrahim Yüksel GÖKDENİZ AKP Grubu, CHP Grubu?

NEJDET UÇAR: Mehmet YAMAN, Davut YALÇIN, Eda YILDIRIM.

BiRoL ARSLAN: Şeyde orada aslında Abbas Bey'i de sanayide Abbas'ı da koysak o şimdi aklıma

geldi. Abbas Bey gelirse oradaki şeylerle görüşmelerde çünkü sanayi temsİlcİsİ olarak evet bir daha

okur musun? Ne dedin Mehmet YAMAN?

NEJDET UÇAR: Mehmet YAMAN, Davut YALÇIN, Abbas BOZKURT.

BİROL ARSLAN: Tamam uygun mu arkadaşlar? Haydi o halde önerge on yedi Kepez Belediyesi

Çalışma Komisyonu beş kişiden oluşuyor isimleri okunan arkadaşlarım komisyon üyeliğini kabul

edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. teşekkür ederim. Önerge yirmi.

DAVUT YALÇIN: Türkiye'nin en büyük beldesi olan Kepezimizin ilçe olması için çalışmalar
yapmak üzere bir komisyon kurulmasını arz ve teklif ederim. İbrahim Yüksel GÖKDENİZ.

NEJDET UÇAR: Aynı komisyon devam etsin diye şey yapıyor.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ederim yine bu Kepez Belediyesi Çalışma Komisyonundaki arkadaşlar

bu komisyondan onlar yine şey de görüşmeleri onlar sürdürsi,inlÖr. Evet önerge yirminin Kepez

Belediyesi Çalışma Komisyonuna havalesini oylarınıza sunuyonım kabul edenler? Oy birliği ile kabul

edilmiştir. Teşekkür ederim. O kadar on sekiz tane önergeyi yapıp da bizi son dakikada neden şimdi
böyle evet güzel işbirliği içinde geçen bir çalışma oldu. Ben herkese ayn ayrı teşekkür ederim. Almış
olduğumuz kararlar Kepezimize hayırlı olsun. Yeni meclisimizde Haziran meclisimi görüş k

üzere. Değerli kamuoyu AKP Grubu bu hafta beniz ziyaret etti. Kendilerine teşekkür e
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sonra da yine aynı şekilde arkadaşlarımın önerileriyle bilgilendirmeleriyle kapım açık bekliyorum.

Çaylar benden. İş birliği içinde hep birlikte Kepez'e beş yıl boyunca hizmet etmeyi AK Parti grubuna

da bu ziyaretinden dolayı teşekkür ediyorum.

NEJDET UÇAR: Başkanım bir şey arz etmek istiyorum şimdi bu şey hususunda ihale hususunda biz
size yetki verecektik yani aslında süreyi sizin belirlemeniz gerekmiyordu?

BİROL ARSLAN: Yok yok tamam bu konuyu belirledik istişare işbirliği dedik ya şimdi esasında on

yıl diye de belirleyebilirdik ya dört yıt diye de belirleyebilirdik. Önemli olan ben yaptım oldu anlayışı
değil hep beraber bir işbirliği içerisinde yok yok oy birliği ile sekiz yıl artık daha da şey yapmayalım.

Önerge bir ve iki konusunda hakikaten iki tane inşaatçının böyle düşünmesi hakikaten Çanakkale'deki
bir basiretli tüccara yapılan bir haksızlık olarak düşünüyorum aına takdir sizlerin bundan sonra ki ha

şimdi diğer iki arkadaş belki Samet Bey kardeşim mesleği değil ama yani sizlerin aksine toparlayıcı
olsaydınız.

MURAT TURGUTALP: Başkanım ben şahsen iş yeri sahibini tantmıyorum yani iş adamını da

tanımıyorum. Ben sadece o an ki gelen gündeme istinaden görüş beyan ettim bilgilerinize arz ederim.

BİROL ARSLAN: Ama eğer onu başlangıçta böyle bir şekilde sunsaydık belki onu da şey
yapabilirdiniz, Yani o zaman sizin de aklınıza yatabilirdi. Bulurun,

ABBAS BOZKURT: Sayın Başkanım, değerli arkadaşlar buradaki önergeler gerçekten güzel konular
bu konular da zaien Kepez Belediyesi olarak beş yıldan beri bu konuların üzerinde zaten çalışma
yapıyoruz Başkanım. Bunları bu şekilde yani bir daha bir daha söylüyorum kamuoyunu meşgul
etmeden kendi aramızda ilk önce görüşerek bunlan on sekiz değil de iki tane de mutabık kalıp bundan
sonrakileri AKP' li arkadaşlarla bu şekilde yaparsak düa uygun olacaktır. Teşekkür ederim.

BİROL ARSLAN: Ben teşekkür ederim.

MURAT TURGUTALP: Teşekkür ederim. Başkanım şöyle söyleyeyim Abbas Bey'in dediğine
istinaden bunlar yapılan çalışmalarla alakalı herhangi bir kitapçık varsa biz bunları alabilirsek temin
edebilirsek çok memnun oluruz. Yapılan çalışmaları inceleyip yapılmayan konularla ilgili bir çahşma
yapıp bu şekilde geliriz.

BIROL ARSLAN: Şöyle yapabiliriz. Mesela siz bu konularınızı belirleyin, konularınız yönünde hep
beraber toplantı salonunda toplanırız, bürokratlarımız konularla ilgili size sunum yaparlar oradan
elbette ki Kepez'in menfaatlerinde bir tık nasıl yukarı çıkabiliriz orada şeyi işbirliğini arttırarak devam
ettiririz, güzel. Evet, herkese iyi akşamlar diliyorum, destekleriniz için sizlere teşekkür ediyorun-ı.

Sağlıklı günler de buluşmak uzere 02.05.2024
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